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مسیح)ع(  را تبریک می گوییم 
سالروز میلاد حضرت 

معاون اجرایی و فنی سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان با بیان اینکه 
اکوسیستم به طور طبیعی ظرفیت جمعیت را کنترل می کند، اما دخالت انسان ها 
می تواند خطراتی برای جامعه ایجاد کند، گفت: تغذیه دستی سگ های ولگرد 
می تواند به افزایش جمعیت سگ ها و مختل شدن اکوسیستم طبیعی منجر 
شود. حامد شریفی در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به برنامه های ویژه سازمان 
مدیریت پسماند شهرداری اصفهان درباره جمع آوری سگ های ولگرد از سطح 
شــهر اظهار کرد: این ســازمان روش هایی همچون بیهوش کردن با داروهای 

مخصوص و دارت را برای زنده گیری و انتقال آن ها به پناهگاه ها اجرا می کند.
وی افزود: سگ های ولگرد در پناهگاه واکسن دریافت می کنند، علامت گذاری 
می شوند و سپس به محلی که در آن زنده گیری شده اند، بازگردانده می شوند، 
افزود: در این فرایند اولویت بر عقیم سازی سگ ها است تا از افزایش جمعیت 
آن ها جلوگیری شود، همچنین واکسن هایی برای جلوگیری از انتشار بیماری به 

انسان ها به سگ ها تزریق می شود.
معاون اجرایی و فنی سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان با بیان اینکه 
یکی از نکاتی که شهروندان باید به آن توجه کنند، رها نکردن مواد غذایی در سطح 
شهر است، زیرا موجب افزایش جمعیت سگ های بلاصاحب می شود، تأکید 
کرد: مشارکت شهروندان در کاهش تعداد جوندگان و سگ های ولگرد از اهمیت 

بالایی برخوردار است. شریفی درباره تغذیه سگ های ولگرد گفت: غذا دادن به 
این سگ ها، اکوسیســتم طبیعی را مختل می کند و موجب افزایش جمعیت 
سگ ها می شــود. وی ادامه داد: اکوسیستم به طور طبیعی جمعیت گونه های 
مختلف را کنترل می کند و وقتی منابع غذایی کافی نباشد، این جمعیت به طور 
خودکار کاهش پیدا می کند، اما با تغذیه دســتی ســگ های ولگرد، این روند 
طبیعی مختل شــده و می تواند به افزایش جمعیت این حیوانات و به تبع آن 

تهدیدهایی برای انسان ها منجر شود.
معاون اجرایی و فنی سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان با بیان اینکه 
تجمع سگ ها به صورت گله ای خطر حمله آن ها به شهروندان، به ویژه کودکان را 
افزایش می دهد، خاطرنشان کرد: تاکنون گزارشی از حمله سگ های ولگرد در 
شهر اصفهان ثبت نشده اســت، اما اگر چنین حادثه ای رخ دهد، همه مسئول 

خواهند بود؛ از جمله شهروندانی که توصیه های ایمنی را نادیده می گیرند.
شریفی گفت: از شهروندان درخواست می شود در این موضوعات دقت بیشتری 
به خرج دهند و بدانند که شهرداری اصفهان حامی حیوانات است و تمام اقدامات 
این نهاد مطابق با اصول مدیریتی و علمی روز دنیا انجام می شود؛ هدف اصلی 
شهرداری ایجاد محیطی امن، بهداشتی و سالم برای تمام شهروندان و کنترل 

صحیح اکوسیستم است.

معاون آمار و اطلاعات ســازمان مدیریت و برنامه ریزی اصفهــان از بارگذاری 
اطلاعات ۲۱ دستگاه اجرایی و شهرداری استان در سامانه »زیرساخت  داده های 
مکانی«)SDI( خبر داد و گفت: اصفهان رتبه برتر کشوری را در این زمینه کسب 

کرد.
 Spatial Data(»به گــزارش »ایرنــا«، »زیرســاخت داده هــای مکانــی
InfraStructure(، مجموعه ای از سیاســت ها، اســتانداردها، شــبکه های 
دسترسی و داده های مورد نیاز دستگاه های اجرایی است که امور مختلف تولید، 
جمع آوری، ذخیره ســازی، دسترسی و اســتفاده بهینه از داده های مکانی در 

حوزه های مشخصی را تسهیل و هماهنگ می کند.
ســید علی قرشــی در گفت و گو با خبرنگار »ایرنا« افــزود: ۲۰۰ لایه اطلاعاتی 
توسط این دستگاه های اجرایی و شهرداری ها در سامانه زیرساخت  داده های 
مکانی)SDI( اصفهان بارگذاری شده و گسترش آن نیازمند عزم جدی و همکاری 
بیشتر مدیران استان است. وی خاطرنشان کرد: استان اصفهان بر پایه نتایج 
حاصل از ارزیابی عملکرد سال ۱۴۰۲، موفق به کسب رتبه برتر در شاخص مربوط 

به سامانه »SDI« در کشور شد. 
قرشی اضافه کرد: ایجاد سامانه SDI با هدف استفاده آسان و مؤثر از داده های 
مکانی و ایجاد تعامل بین همه ســطوح بخش  دولتــی و خصوصی به منظور 
تصمیم گیری و برنامه ریزی بهتر از چند ســال اخیر در دستور کار سازمان های 

مدیریت و برنامه ریزی استان ها از جمله اصفهان قرار گرفت.

وی با بیان اینکه این ســامانه به راه اندازی »پنجره واحــد مدیریت زمین« و 
»اطلس سرمایه گذاری« نیز کمک بسیاری می کند، گفت: اطلاعات، نخستین 
رکن لازم برای اتخاذ سیاست های مشخص و برنامه ریزی در بخش های مختلف 
به شمار می آید و بسترهایی مانند سامانه SDI به منظور ایجاد زیرساخت مناسب 

برای جمع آوری، تجزیه و تحلیل این اطلاعات ضروری است.
قرشی با اشاره به نقش داده های مکانی در مدیریت فرایندهای مرتبط با مکان در 
دستگاه های اجرایی مختلف، افزود: ایجاد زیرساخت داده مکانی در استان ها 

تحت نظارت و راهبری سازمان نقشه برداری کشور از سال ۱۳۹۸ ابلاغ شد.
وی ادامه داد: در این پیوند، گروه نقشــه و اطلاعات مکانی ســازمان مدیریت 
 و برنامه ریزی اصفهان، تعامل گســترده ای را با دســتگاه های اجرایی استان 
آغاز کرد و پس از برطرف شــدن برخی محدودیت ها از نظر امنیت اطلاعات و 
 دریافت مجوزهای لازم توســط سازمان نقشه برداری کشــور، سامانه SDI در 

این خطه ایجاد و راه اندازی شد. 
معاون آمار و اطلاعات ســازمان مدیریت و برنامه ریزی اصفهــان تأکید کرد: 
آگاه سازی و شفاف سازی درباره مزایا و فواید SDI در بدنه مدیریتی استان به 
همکاری بیشتر و توسعه بارگذاری اطلاعات دستگاه های اجرایی و شهرداری ها 
در سامانه مذکور منجر می شود. قرشی با تأکید بر اهمیت و لزوم به روزرسانی 
اطلاعات موجود در این سامانه، اضافه کرد: امکان دسترسی به اطلاعات موجود 

در این سامانه برای دستگاه های اجرایی وجود دارد.

معاون اجرایی سازمان پسماند شهرداری اصفهان:

تغذیه دستی سگ های ولگرد، تهدیدی برای اکوسیستم طبیعی است

فراخوان آگهـی مناقصه عمومی از طریق ارزیابی کیفیاطلاعات ۲۱ دستگاه اجرایی در سامانه »داده های مکانی« اصفهان بارگذاری شد

شرکت گاز استان اصفهان

شركت گازاستان اصفهان، درنظر دارد فراخوان با موضوع زیر :

موضوع: طراحی تفصیلی، تامین کالا و اجرا ی خط لوله انتقال نایین – انارک به قطر 16 اینچ به همراه متعلقات مربوطه شامل 
ایستگاه های لانچر و ریسیور به همراه LBV و چهار عدد ایستگاه LBV بین راهی به روش EPC به طول حدوداً 93 کیلومتر 

 بشــماره فراخوان )۲۰۰۳۰9۱۱۳8۰۰۰۱۳۴( و کــد فراخوان پایگاه ملــی مناقصات 5۳۱8۳۳۲۴ را از طریق ســامانه تــدارکات الکترونیکــی دولت به آدرس
www.setadiran.ir از طریق ارزیابی کیفی غیریکپارچه )ساده( برگزار نماید. کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه اسناد ارزیابی کیفی و 

پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها ازطریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( انجام خواهد شد.
تذکر: در این مناقصه، لازم است مناقصه گران نسبت به دریافت، تکمیل، مهر و امضاء الکترونیک و بارگذاری اسناد ارزیابی کیفی اقدام و حداکثر تا تاریخ مشخص 

شده در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت بارگذاری نمایند. 
تا ساعت19:00 روز دوشنبه مورخ 1403/09/19 - مهلت زمان دریافت اسناد از سایت:   

ساعت 19:00 روز دوشنبه مورخ 1403/10/03 - مهلت ارسال پاسخ استعلام ارزیابی کیفی در سامانه ستاد:  
ساعت 08:20 روز سه شنبه مورخ 1403/10/04 - بازگشایی و ارجاع به کمیته فنی بازرگانی:    

- صلاحیت لازم به منظور شرکت در این مناقصه: داشتن صلاحیت طرح و ســاخت صنعتی )نوع EPC- 1/2 ( در رشته نفت و گاز متناسب با حجم عملیات پیمان و 
دارای ظرفیت خالی 

8,523,798,273,200 ریال - مبلغ برآوردی مناقصه:   
139,838,000,000 ریال - مبلغ تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار:  

آدرس مناقصه گذار: اصفهان خیابان چهارباغ بالا - روبروی مجتمع پارک - شرکت گاز استان اصفهان- امور پیمانها 
جهت دریافت اطلاعات بیشتر با شماره تلفن های )۳۸۱۳۳75۴ و ۳۸۱۳۳75۹( )۰۳۱( تماس حاصل نمایید.

شماره فکس: ۰۳۱-۳۸۱۳۳۹۱۴
اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه مرکز تماس ۴۱۹۱۴ ۰۲۱

نوبت اول

م الف: 1831276

شرکت گاز استان اصفهان

شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان

آگهی برگزاری مناقصه عمومی

شركت آب وفاضلاب استان اصفهان  در نظر دارد عملیات اجرایی به شرح زیر را از طریق مناقصه عمومی به پیمانكاران واجد شرایط واگذار نماید.

مبلغ تضمین )ریال(مبلغ برآورد )ریال(محل تامین اعتبارموضوع مناقصهشماره مناقصه

۴۰۳-۳-۳۰۶
انجام امور اداری و خدمات 

۳7,۰۰8,۳۱۱,۶۰9۱,85۰,۴۱5,۰۰۰جاریعمومی منطقه شهرضا

۴۰۳-۳-۳۰7
انجام امور اداری و خدمات 

5۲,57۲,8۳۲,7۱8۲,۶۲8,۶۴۱,۰۰۰جاریعمومی منطقه فولادشهر

مهلت تحویل اسناد به دبیرخانه معاملات شرکت اتاق۲9۲ تا ساعت ۱۳:۰۰روز شنبه به تاریخ ۱۴۰۳/۰9/۱7
تاریخ گشایش اسناد مناقصه: ازساعت ۰8:۰۰ صبح روز یکشنبه به تاریخ ۱۴۰۳/۰9/۱8

دریافت اسناد: سایت اینترنتی
WWW.abfaesfahan.ir شركت آب و فاضلاب استان اصفهان

WWW.iets.mporg.ir پایگاه ملی اطلاع رسانی مناقصات
شماره تلفن : ۳5۱۳۲۳95- ۰۳۱

نام روزنامه: زاینده رود

تاریخ انتشار: ۱۴۰۳/۰۹/۰۳

نوبت دوم

 معاون وزیر راه و شهرسازی در هفتاد و یکمین نشست بازآفرینی پایدار معاون وزیر راه و شهرسازی در هفتاد و یکمین نشست بازآفرینی پایدار
 بافت شهری در اصفهان هشدار داد بافت شهری در اصفهان هشدار داد

2424 میلیون ایرانی زیر سقف های خطرناک میلیون ایرانی زیر سقف های خطرناک
8

  

در مراسم تجلیل از خیران نیکوکار ستاد دیه مطرح شد

اصفهان، نکوخصلت در نیکوکاری

یوزهای ایرانی: رفتن به جام جهانی آسان نیست؛ 
 سامورایی ها: صعود نه، می خواهیم

قهرمان جهان شویم
ما هیچ، ما نگاه!ما هیچ، ما نگاه!

6

5

 58۰ عنوان برنامه توسط بسیج
امام صادق)ع( اصفهان برگزار می شود 

 مدیریت در مسئله صنعت و تولید
از پول اهمیت بیشتری دارد

۳۳ درصد نسخه های پزشکی در اصفهان 
حاوی آنتی بیوتیک است

تردد عابران از مسیرهای غیرمجاز ، عامل 
نیمی از تلفات برون شهری اصفهان

اتاقک های سی وسه پل در سایه بی توجهی، از ریختن زباله تا شکستن درها 

میراث تاریخی کشور، سطل زباله شما نیست!
5 5 4

حدود5۰ درصد از عابران پیاده ای که از مسیرهای غیرمجاز 
در محورهای برون شــهری تردد کرده، در سوانح رانندگی 

جان خود را از دست داده اند.

حدود چهار میلیون و ۱۸۹ هزار نسخه حاوی آنتی بیوتیک 
در استان اصفهان سال گذشته در سامانه تأمین اجتماعی 

ثبت شد که ۳۳ درصد از کل نسخه ها را شامل می شود.

5

3

 خسته نباشی پهلوون، صفا میدی به شهرمون 
 پیکر مطهر ۱۱ شهید گمنام، استان اصفهان را عطرآگین می کند 

5

بــازی بــا قرقیزســتان را هــم مردیم تا 
بردیم و با اینکه بــا ۱6 امتیــاز از 6 بازی 
 صدرنشین گروه A هستیم انتقادات علیه 
تیم ملی تمامی ندارد. منتقدان معتقدند 

شاگردان ژنرال...
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جانشین مرکز مدیریت حوزه های علمیه اصفهان:

ناهنجاری های جامعه پیامد فاصله از تعالیم دینی است
جانشین مرکز مدیریت حوزه های علمیه استان اصفهان گفت: ناهنجاری های جامعه پیامد فاصله از 
تعالیم دینی و مکتب اهل بیت)ع( است که نسبت به رفع معضلات همه به ویژه نهادهای فرهنگی از 

جمله حوزه های علمیه مسئول هستند. 
به گزارش »ایسنا«، حجت الاسلام و المسلمین عبدالامیر خطاط در آیین تکریم و معارفه مدیر حوزه 
علمیه اهل بیت)ع( تیران در محل مسجد حضرت فاطمه الزهرا)س( این شهر اظهار کرد: آسیب های 
اجتماعی و ناهنجاری ها از جمله مشــکلات مهم جامعه امروز اســت که نتیجه فاصله بین مردم و 
دستورات دینی است. وی افزود: با ایجاد فاصله بین ساختارهای مختلف اجتماعی و تعالیم دینی، 
چالش ها و مشکلات دو چندان شده و امروز با چنین وضعی روبه رو شده ایم که باید برای اصلاح آن 
کار کرد. جانشین مرکز مدیریت حوزه های علمیه اســتان اصفهان ادامه داد: تربیت دینی و توجه به 
ترویج آموزه های دینی دربخش های مختلف جامعه به ویژه برای نسل جدید امکان رشد معنوی آنان را 
فراهم کرده و از آسیب های اجتماعی مصون می دارد. به اعتقاد خطاط، همه نسبت به ترویج آموزه های 
دینی مسئولیت داریم و نهادهای فرهنگی به ویژه حوزه های علمیه نقش پر رنگ و مهمتری در ترویج 
آموزه های دینی دارند و باید این نقش خود را انجام دهند. وی خاطرنشان کرد: طلاب و روحانیون باید 
در بین مردم جامعه باشند و به رشد فرهنگی و معنوی جامعه کمک کنند تا با این اقدامات ناهنجاری ها 
کاهش پیدا کند. جانشــین مرکز مدیریت حوزه های علمیه استان اصفهان با اشاره به بازدید خود از 
زندان دســتگرد اصفهان گفت: در این بازدید یکی از زندانیان گفت که اگر زودتر به دیدار ما می آمدید 
الان در زندان نبودیم و این یک واقعیت است که اگر روحانیون با ارتباط با مردم فعالیت تبلیغی و دینی 
انجام دهند، مانع از انحراف و وقوع بسیاری از جرائم خواهند شد. خطاط به انتصابات در جامعه اشاره 
کرد و افزود: مدیریت یک بخش مسئولیت بزرگی است که بر دوش افراد گذاشته می شود و در دنیا 
و آخرت باید آن فرد پاسخگو باشد و باید نسبت به وظایف خود شناخت داشته باشیم. وی ادامه داد: 
اگر کسی به اثرگذار بودن خود توجه و شناخت دارد می تواند مسئولیت قبول کند ولی باید مراقب نوع 

رفتار و عملکرد خود در تصدی پست ها باشیم.
همچنین امام جمعه تیران و کرون در بخشی از این نشست از وابســتگی به دنیا انتقاد کرد و گفت: 
بعضی بسیار وابسته به پست و مقام ها هســتند و این چنین رفتاری زیبنده نظام اسلامی نیست. 
حجت الاسلام والمسلمین حسین رشیدیان افزود: نباید آخرت خود را بخاطر مسئولیت های زودگذر 

از بین برد و دیگران را تخریب کرد.

اجرای ۳۱۳ برنامه متنوع در هفته بسیج در شاهین شهر
فرمانده ناحیه مقاومت بسیج شهرستان شاهین شهر و میمه از اجرای ۳۱۳ ردیف برنامه ویژه هفته 
بسیج در رده های مختلف خبر داد. مهدی ابراهیمی در نشست خبری به مناسبت آغاز هفته بسیج اظهار 
کرد: بسیج شجره طیبه است که در این روزها شاهد دوران بالندگی و ثمر بخشی آن هستیم. وی افزود: 
بسیج از معجزات انقلاب اسلامی اســت و اینک در گام دوم انقلاب اسلامی به یک مکتب فرهنگی 
تبدیل شده و نهادی وسیع و پاسخگوی نیازهای اساسی جامعه و الگوی آزادخواهی در سراسر جهان 
است. فرمانده ناحیه مقاومت بسیج شهرستان شاهین شهر و میمه به عناوین برنامه های این هفته 
اشاره کرد و گفت: محوری ترین برنامه امسال کنگره شهدای استان است که نقش شهرستان در اجرای 
برنامه ها به عنوان بخشی از استان اصفهان قابل توجه است. ابراهیمی افزود: همایش اقتدار بسیج در 
تالار شیخ بهایی که با پخش زنده بیانات مقام معظم رهبر انقلاب اسلامی همراه است، همایش تجلیل 
از فرماندهان، گشت رضویون و رژه موتورسواران در راستای تقویت امنیت شهرستان، مسابقات متنوع 
ورزشی، اردوهای جهادی و خدمت رسانی توسط گروه های جهادی، اردوهای فرهنگی و درمانی در 
محلات شاهین شهر، اردوی راهیان پیشرفت با هدف بازدید از مراکز صنعتی استان از جمله برنامه های 
اجرایی به شمار می آیند. وی افزود: جمع آوری کمک های مردمی برای جبهه مقاومت و سایر برنامه ها 

شامل خدمت رسانی و میز خدمت و اهدای خون است که در طول هفته بسیج اجرا خواهد شد.

انتقاد فرماندار از برپایی نمایشگاه پاییزه در اردستان

خودسر عمل نکنید

سرپرست فرمانداری اردستان با انتقاد از عملکرد اتاق اصناف شهرستان 
گفت: از دستگاه های مربوطه می خواهیم خودسرانه و بدون هماهنگی 
اقدام به برپایی نمایشــگاه پاییزه نکنند. به گزارش »ایسنا«، علیرضا 
فرحبخش در کارگروه تنظیم بازار شهرســتان در فرمانداری اردستان، 
اظهار کرد: مردم از حاکمیت و دســتگاه های نظارتی و بازرسی انتظار 
دارند موادغذایی که مصرف و برای آن هزینه پرداخت می کنند از لحاظ 
کیفیت و سالم بودن در بهترین حالت باشــد و دستگاه های مربوطه 
موظف هستند در این خصوص حساسیت زیادی داشته باشند. وی با 
انتقاد از عملکرد برخی اتحادیه های صنفی شهرستان اردستان، افزود: 
در چند ســاله برخی از اتحادیه های صنفی شهرستان هنوز نتوانستند 
قیمت گذاری مشــخصی را برای اصناف خود تعییــن کنند.همچنین 
عملکرد نانوایی های شهرســتان به گونه اســت که از لحــاظ کیفیت و 
خدمات، بیشترین گلایه مردم را داشته است. وی با بیان اینکه در سطح 
شهرستان اردســتان حداکثر ۴۵ واحد نانوایی وجود دارد، ولی نظارت 
و بازرسی بر عملکرد آنها و رسیدگی به درخواست های خود نانواها نیز 
ضعیف اســت، گفت: مجموعه جهادکشــاورزی و اداره صمت و شبکه 
بهداشت و تعزیرات حکومتی یک هفته فرصت خواهند داشت تا یک 
دوره بازرســی از همه نانوایی های شهرســتان انجام دهند و مشکلات 

واحدهــای نانوایی را بررســی و برطرف کنند. سرپرســت فرمانداری 
اردســتان با انتقاد از اتاق اصناف شهرستان اردســتان، تصریح کرد: از 
دستگاه های مربوطه می خواهیم خودسرانه و بدون هماهنگی اقدام به 
برپایی نمایشگاه پاییزه اقلام نکنند و نظارت و بازرسی بر توزیع اقلام و 

قیمت هایی که در آن عرضه می شود داشته باشند.

نانوایی های اردستان میزان مصرف نمک را رعایت نمی کنند
همچنین مسئول واحد بهداشت محیط شــبکه بهداشت اردستان در 
این جلســه گفت: کارشناسان واحد بهداشــت محیط شبکه بهداشت 
اردستان طی چهار ماه اخیر ۵۴۲ مورد بازرسی از مراکز تهیه و توزیع مواد 
غذایی شهرستان انجام دادند که ۶۷ مورد اخطاریه و ۳۷ مورد پرونده 
تشکیل و به مراجع قضایی معرفی شدند. سید ابوالفضل میر ابوطالبی 
افزود: در بازرسی های صورت گرفته ۳۲ مورد نمونه برداری مواد غذایی 
انجام شده که مشخص شــده اکثر مراکز غذایی از زعفران های تقلبی 
اســتفاده می کنند. عرضه زعفران های تقلبی و رنگی در بازار بسیار زیاد 
شده و علیرغم برگزاری کلاس های آموزشــی همچنان این مشکل در 
شهرستان وجود دارد. وی با اشاره به نمونه برداری هایی که از نانوایی های 
شهرستان انجام شده است، گفت: نمک مصرفی در خمیرهای نانوایی 

شهرستان بسیار زیاد است که می تواند برای سلامت مردم ضرر داشته 
باشد که شــاید یکی از دلایل اصلی آن آردهای نامرغوبی باشد که وارد 

بازار شده است.

ماهی های عرضه شده در نمایشگاه پاییزه مورد تأیید نیست
رئیس شبکه دامپزشکی شهرستان اردســتان نیز گفت: از هفته آینده 
طرح تشدید بازرسی از قصابی ها و مراکز توزیع فرآورده های دامی انجام 
خواهد شد. ســعید راعی با انتقاد از عملکرد اتاق اصناف شهرستان در 
برپایی نمایشگاه پاییزه گفت: مشاهده می شود نمایشگاهی در سطح 
شهر اردستان برپا می شود و بدون هیچ گونه رعایت ضوابط بهداشتی و با 
بدترین شکل ممکن اقدام به توزیع و عرضه ماهی می کند که مورد تأیید 
دامپزشکی نیست. وی با بیان اینکه شهروندان ماهی مورد نیاز خود را از 
هر دست فروشی خریداری نکنند، چراکه احتمال مسمومیت و آلودگی 
برای مصرف کننده وجود دارد، گفت: از اتاق اصناف و هر اتحادیه ای که 
قصد دارد نمایشگاهی در سطح شهرستان برپا کند درخواست می شود 
قبل از برپایی نمایشــگاه اقدام به دریافت مجوزهــای لازم از مراجع 
مربوطه داشته باشــند زیرا توزیع این گونه اقلام به صورت مستقیم با 

سلامت مردم و شهروندان در ارتباط است.

فرمانده ناحیه مقاومت بسیج شهرستان دهاقان گفت: در طول هفته بســیج بیش از ۱۵٠ برنامه به همت پایگاه ها، حوزه های مقاومت بسیج و اقشار در سطح شهرستان 
اجرا خواهد شد. بشیر کیانی نژاد در گفت وگو با »ایمنا« ضمن تبریک فرارسیدن هفته بسیج با اشاره به فلسفه تشکیل بسیج به فرمان حضرت امام خمینی )ره( اظهار کرد: 
بزرگ ترین تشکل و سازمان مردم نهاد دنیا که در حوزه های مختلف فرهنگی، نظامی و اجتماعی بی نظیر است، تشکلی به نام بسیج است که با وجود امکانات محدود، تهدیدها 
را به فرصت تبدیل کرده و الگویی برای مستضعفان و مردم زیرسلطه استکبار در جهان شده است. وی با اشاره به دشمنی دشمنان اسلام از بدو تأسیس این نهاد مقدس افزود: 
یکی از نهادهای بزرگ و سازمان مردم نهادی که بیشترین دشمنی با آن می شود بسیج است و دلیل عمده آن شاخص ها و ویژگی هایی همچون ایمان به خدا و مقاومت در برابر 
سلطه زورگویان عالم است. فرمانده ناحیه مقاومت بسیج شهرستان دهاقان با تأکید بر ایمان و توکل به خدا در میان نیروهای بسیج، تصریح کرد: ویژگی های ولایت مداری، 
تکلیف محور و وظیفه محور بودن، مردمی و ساده زیستی، شجاعت و ایثار و پرکاری و جهادی بودن از نقاط بارز این نهاد مقدس است که در همه حوزه های سخت، نیمه سخت و 
نرم حضور فعال دارند و در هر عرصه ای و برای هر قشری از جامعه حرفی برای گفتن دارد. کیانی نژاد شعار هفته بسیج سال جاری را »بسیج با مردم برای مردم« عنوان و اضافه 
کرد: در طول هفته بسیج بیش از ۱۵٠ برنامه به همت پایگاه ها، حوزه های مقاومت بسیج و کانون های اقشار در سطح شهرستان اجرا خواهد شد. وی با بیان اینکه برنامه های 
هفته بسیج در راستای کنگره ۲۴ هزار شهید استان اجرا خواهد شد، گفت: برگزاری جشنواره ورزشی ۴۵ شهید ورزشکار، یادواره شهدای شهر گلشن، هشت یادواره محلی، 
اعزام گروه های جهادی در راستای محرومیت زدایی، همایش جهادگران و نخبگان علمی، نشست های روشنگری و تبیینی با موضوع مقاومت و وضعیت منطقه، برپایی میز 
خدمت پزشکی، مسابقات فوتسال، محافل انس با قرآن، اکران ۱۲ فیلم، همایش اقتدار، تجلیل از فرماندهان پایگاه های مقاومت بسیج، میقات صالحان در نماز جمعه، 

پویش های فضای مجازی و غبارروبی گلزار شهدای شهرستان از مهم ترین برنامه های هفته بسیج در شهرستان است.

برگزاری بیش از ۱۵٠ عنوان برنامه به مناسبت هفته بسیج در  دهاقان

کش و قوس های انتخاب فرماندار کاشان با انتخاب مجتبی راعی پایان یافت. به گزارش »تسنیم«، پس از کش و قوس های فراوان در شهرستان کاشان و انتصاب 
فرماندار شهرستان کاشان به عنوان سرپرست فرمانداری شهرستان نجف آباد نگاه ها به سمت استاندار اصفهان دوخته شده بود تا مشخص شود چه کسی سکان دار 
فرمانداری کاشان را بر عهده می گیرد. اگر چه برخی گروه ها، بخش ها و فعالان سیاسی پیش از تغییر حمیدرضا محمدی فشارکی در ملاقات های مختلف در قالب های 
گوناگون با مهدی جمالی نژاد، استاندار اصفهان بر ابقای وی تأکید داشتند، اما تصمیم شخصی فرماندار کاشان چیزی دیگری بود. پیگیری های »تسنیم« نشان 
می داد که مصطفی معینی، نماینده مردم کاشان و آران و بیدگل در مجلس شورای اسلامی و حجت الاسلام والمسلمین سیدسعید حسینی، نماینده ولی فقیه و 
امام جمعه کاشان نیز بر ابقای فرماندار کاشان تأکید داشتند، اما به هر جهت وی به سرپرستی فرمانداری نجف آباد منصوب شد. این انتصاب موجب شد تا گروه ها 
و بخش های سیاسی گزینه های مختلفی را برای تصدی مسئولیت فرمانداری شهرستان کاشان به استاندار اصفهان پیشنهاد بدهند که از جمله گزینه های محتمل 
عباسعلی قپانی پور، معاون اسبق سیاسی، اجتماعی و امنیتی فرماندار شهرستان کاشان بود. وی در زمان انتخابات چهاردهمین دوره ریاست جمهوری به عنوان رئیس 
ستاد رئیس جمهور در شهرستان کاشان فعالیت داشت و از دیگر گزینه ها نیز اسماعیل زیارتی نصرآبادی نیز به چشم می خورد و البته گزینه های ضعیف تری برای 
انتخاب نظیر اسماعیل بایبوردی نیز وجود داشت. بالاخره فراز و نشیب ها برای این موضوع به پایان رسید و برخلاف تمامی پیش بینی ها و تحلیل ها مجتبی راعی با 

حکم استاندار اصفهان به سرپرستی فرمانداری ویژه شهرستان کاشان منصوب شد و مراسم تکریم و معارفه نیز به زودی برگزار می شود.

خبر روزکش و قوس های انتخاب فرماندار کاشان پایان یافت

عکس خبر

دپوی ۲۵ هزار لیتر 
گازوئیل درکارگاه متروکه 

در شاهین شهر
شهرســتان  انتظامــی  فرمانــده 
شاهین شهر از کشــف ۲۵ هزار لیتر 
گازوئیل خــارج از شــبکه توزیع در 
بازرسی از یک واحد تولیدی متروکه 

در حومه این شهرستان خبر داد.

فرمانده سپاه شهرستان خمینی شهر:

برنامه های اصلی هفته بسیج امسال پایگاه محور است
فرمانده سپاه خمینی شهر با اشاره به برگزاری ۷۲۳ برنامه به مناسبت بزرگداشت هفته بسیج توسط 
پایگاه های بسیج گفت: از مجموع ۷۰ عنوان و ۷۲۳ ویژه  برنامه های بزرگداشت هفته بسیج ۲۸ برنامه 
شاخص شهرستانی با هدف محوریت پایگاه های بسیج برگزار می شود که مخاطبین بیشتری بتوانند 

از این برنامه ها استفاده کنند. 
جواد فصیحی در گفت وگو با »ایمنا« ضمن تبریک فرارسیدن هفته بسیج و اشاره به نقش و منزلت 
بسیج از در کلام امام خمینی )ره( اظهار کرد: با توجه به شعار »بسیج با مردم، برای مردم« ۷۰ عنوان 
و ۷۲۳ برنامه پایگاه های بسیج در زمینه های مختلف سازندگی، خدمات رسانی، ورزشی، فرهنگی، 
اجتماعی، علمی، امنیتی و امر به معروف برای مردم پیش بینی شده است که در مجموع آنها ۲۸ برنامه 
شاخص شهرستانی با هدف محوریت پایگاه های بسیج برگزار می شود تا مخاطبین بیشتری بتوانند از 
این برنامه ها استفاده کنند. وی افزود: اصل برنامه های امسال ما در هفته بسیج پایگاه محوری است 

به این معنی که ناحیه مقاومت یک برنامه کلی انجام نمی دهد. 
فرمانده سپاه شهرستان خمینی شهر تصریح کرد: ۲۸ برنامه شاخص شهرستانی، ۳۵ یادواره شهدا 
در سطح پایگاه مقاومت بســیج، ۲ آبروی محله در سطح شهرســتان، ۲ یادواره شهدای شاخص 
شهرستانی، سه یادواره شــهدای دانش آموز، ۲۸ یادواره پایگاهی، ۳۷ دیدار از خانواده شهدا، ۱۰۵ 
نشست روشنگری در سطح پایگاه بسیج، مســاجد و مدارس، افتتاح نمایشگاه اقتصاد مقاومتی 
آن توســط پایگاه و حوزه های خواهر را می توان از جمله برنامه این هفته نام برد. فصیحی ادامه داد:  
همایش اقتدار بســیج روز ۵ آذر که انتهای کار با ســخنرانی مقام معظم رهبــری همراه خواهد بود 
ساعت ۹:۰۰ صبح در حسینیه ثارا...، افتتاح مرکز رشد و شناسایی افراد توانمند در دانشگاه با همکاری 
دانشگاه آزاد، اعزام به کنگره شهدای استانی با همکاری شهرداری و در اختیار قرار دادن اتوبوس ها در 
 دستور کار قرار گرفته است. وی افزود: با توجه به صحبت های رهبر انقلاب یک شتر به نیت سلامتی 
امام زمان)عج( و نایب بر حق ایشان به ارزش ۱۱۰ میلیون در ناحیه قربانی شد که گوشت آن به مردم 

لبنان اهدا می شود. 
فرمانده سپاه شهرستان خمینی شهر به تشــریح اقدامات یک سال اخیر بســیج در جهت توسعه 
شهرستان پرداخت و عنوان کرد: راه اندازی ۵۵ صندوق قرض الحسنه مردم یار و اشتغال زا و عضویت 
۲۵ هزار نفر، پرداخت ۱.۵ میلیارد وام جهت اشتغال اعضای صندوق، مرمت و بازسازی ۳۰ باب منزل 
مسکونی در مناطق حاشیه شهر و کم برخوردار به همت خیرین و گروه های جهادی، توزیع ۱۵۰ هزار 
بسته معیشتی طی چندین مرحله به افراد نیازمند و محروم شهرستان، توزیع ۱۰۰ سری جهیزیه بین 
نوعروسان نیازمند، راه اندازی ۳۰ واحد کارگاه اشتغال اعم از قالی بافی خیاطی صنایع دستی تولید 

قارچ صنایع تبدیلی در شهرستان به ویژه در مناطق حاشیه شهر اجرا می شود. 
فصیحی ادامه داد: برگزاری ۲۰ عنوان دوره آموزش کلاس های اقدامات اقتصاد مقاومتی در سال به 
همت اداره جهاد کشاورزی، آموزش ۵۰۰ نفر از بسیجیان و عموم مردم و صدور گواهی مهارت، پرداخت 
تسهیلات قرض الحسنه به مشاغل اقتصاد مقاومتی به مبلغ ده میلیارد تومان از ابتدای سال تا الان 
جهت اشــتغال ۷۰ نفر، راه اندازی ۵۰ واحد نیروگاه خورشیدی در سطح شهرستان ۸۰ گروه جهادی 
محلی دانش آموزی و سایر اقشار در شهرستان اشــاره کرد. وی عنوان کرد: پویش نذر رهایی برای 
آزاد سازی زندانیان، دیدار از ۶۹۰ خانواده شــهدا از ابتدای سال تا کنون توسط پایگاه مقاومت بسیج 
و حوزه های مقاومت و ناحیه، معرفی ۱۳۰ نفر از خانواده های ایثارگران به دفتر حمایت، اعطای کسر 
خدمت بسیج به ۱۷۰ نفر، اعطای کسر خدمت جبهه به ۲۰ نفر، اعطای وام به ۳۰ نفر از بسیجیان مسر، 
تشکیل پرونده توزیع ۲۵۰ کارت ایثارگری از اول سال تا کنون و حدود ۴۰۰۰ نفر از بسیجیان به مراکز 

و ادارات معرفی شدند. 
 فرمانده ســپاه شهرستان خمینی شــهر عنوان کرد: در راســتای پویش ایران همدل ۶۳۰ گرم طلا و

 ۲۰ میلیارد تومان وجه نقد کمک های مردمی جمع آوری شــده و مبلغ قریب بــه ۸ میلیارد تومان 
 پول نیز توســط جمعیت هــلال احمر، ســپاه، بســیج، دفتر امــام جمعه و موکب هــای مردمی 

به صورت مجزا جمع آوری شده است.

با مسئولان

دبیر ستاد امر به معروف و نهی از منکر 
استان اصفهان

تقویت باورهای دینی 
پیشگیری از معضلات 

اجتماعی را تسهیل می کند
دبیر ستاد امر به معروف و نهی از منکر استان 
اصفهان گفــت: تقویــت باورهــای دینی در 
بین مردم و به خصوص جوانــان و نوجوانان 
پیشــگیری از معضلات اجتماعی را تســهیل 
می کند و در مدیریت جامعه و کاهش فســاد 
در بخش های اداری و خدماتی نقش دارد. به 
گزارش »ایسنا«، حجت الاسلام و المسلمین 
محســن مظاهری در جلســه ســتاد امر به 
معروف و نهی از منکر تیران و کرون در دفتر امام 
جمعه این شهرستان، اظهار کرد: ناشناختگی 
دســتورات دینی و عــدم اجــرای کامل این 
توصیه ها منجر به بروز ناهنجاری ها شده است. 
وی افزود: تعمیق باورهای دینی و فعالیت های 
فرهنگی می تواند در برابر بسیاری از مسیرهای 
انحرافی سد ایجاد کند و فرد به جای انتخاب 
روش های غلط سرگرمی، راهکارهای مناسب 
را انتخاب می کند. حجت الاســلام مظاهری 
به ایجاد رضایتمندی در جامعه اشــاره کرد و 
گفت: بعضــی از کارمندان اداری نســبت به 
پیگیری و رسیدگی نیازهای مردم غفلت کرده 
 و همین موضوع نارضایتی را به همراه داشته و 

بدبینی به بار می آورد. 
فرماندار تیــران و کــرون نیز در این جلســه 
پاســخگویی صحیــح و بــه موقــع ادارات 
را برای افزایــش رضایتمندی مهــم خواند و 
گفت: رضایتمندی مردم و گسترش فرهنگ 
پاسخگویی و مطالبه گری صحیح خود نوعی 
معروف محسوب می شود. علی محمدی کیا 
افزود: توسعه فرهنگ  صحیح و پیشگیری از 
انحرافات با مدل فرهنگی و طرح های اثربخش 
محقق شدنی بوده و مانع از ناهنجاری ها خواهد 
شد. وی برنامه ریزی فعالیت های فراغتی مؤثر 
و کارآمد را از ارکان پیشــگیری از ناهنجاری ها 
دانست و تصریح کرد: باید برنامه های جدید 
و هدفمند بــرای جوانــان و نوجوانــان ارائه 
 شود تا آنان در کنار این دســته از فعالیت ها و 
رشد اســتعدادهای اجتماعی، باورهای دینی 

خود را نیز تقویت کنند. 

 سرپرست فرمانداری اردستان با انتقاد از اتاق 
اصناف این شهرستان، تصریح کرد: از دستگاه های 
مربوطه می خواهیم خودسرانه و بدون هماهنگی 
اقدام به برپایی نمایشگاه پاییزه اقلام نکنند و 
نظارت و بازرسی بر توزیع اقلام و قیمت هایی که در 

آن عرضه می شود داشته باشند

اخبار

استان



۱۰هزارتنعلوفهبرایدامعشایراصفهانتوزیعمیشود
مدیر کل امور عشایر استان اصفهان گفت: توزیع بالغ بر ۱۰ هزار تن علوفه برای دام عشایر این استان 

همزمان با کوچ آنان آغاز شد و تا پایان سال ادامه خواهد داشت. 
مختار اسفندیاری در گفت و گو با »ایرنا« اظهار کرد: توزیع این مقدار علوفه با هدف تأمین خوراک 
لازم دام با توجه به کاهش رویش در فصول سرد انجام می شود. وی ادامه داد: نیمه نخست امسال 
نیز حدود 5۰۰۰تن علوفه در مناطق عشــایری جنوب و غرب استان توزیع شد. مدیرکل امور عشایر 
استان اصفهان خاطرنشان کرد: عشایر این استان از اواسط مهر کوچ خود را آغاز کردند و در نواحی 
قشلاقی استان های خوزستان، کهگیلویه و بویراحمد، بوشهر و فارس استقرار یافته اند. اسفندیاری 
افزود: با توجه به کاهش رشــد گیاه در مراتع به دلیل کمبود بارش، توزیع علوفه در ۶ ماه دوم سال 
جاری، نسبت به مدت مشابه سال قبل افزایش یافته اســت. وی با بیان اینکه عشایر اصفهان با 
برخورداری از ٢.5 میلیون واحد دامی حدود یک سوم گوشت قرمز استان را تأمین می کنند، گفت: 
به همین دلیل توزیع علوفه و دیگر مایحتاج برای پرورش و عرضه هرچه بهتر دام از سوی این قشر 

پرتلاش ضروری است. 
به گزارش »ایرنا«، جمعیت عشایر اســتان اصفهان بالغ بر ۶۰ هزار نفر برآورد می شود، عشایر ایل 
بختیاری با آغاز فصل گرم سال از خوزستان به شهرســتان های فریدونشهر، چادگان و فریدن در 
غرب اصفهان کوچ می کنند و عشایر ایل قشــقایی از بوشهر، فارس و کهگیلویه و بویراحمد رهسپار 
شهرستان های سمیرم، دهاقان و شهرضا در جنوب استان می شوند، همچنین عشایر عرب جرقویه 

در شرق اصفهان سکونت دارند.

رئیس اتحادیه میوه فروشان:

الگویخریدمردمتغییرکردهاست
رئیس اتحادیه میوه فروشان با ارائه گزارشی از قیمت میوه و صیفی جات اظهار کرد: بازار میوه نیز تا 

حدودی از تورم تأثیر پذیرفته و میزان عرضه از تقاضا بیشتر است.
به گزارش »ایسنا«، بر اســاس قیمت های اعلام شده عمده فروشی های محصولات کشاورزی در 
میادین میوه و تره بار قیمت میوه ها، هر کیلوگرم انگور بی دانه سفید از ۲5 تا ۶5 هزار تومان، انگور بی 
دانه قرمز از ۳۰ تا ۱۰۰ هزار تومان، خیار رسمی از ۱5 تا ۲۸ هزار تومان، خیار رویال و گلخانه ای از ۱5 تا 
۳5 هزار تومان، لیمو شیرین از ۳۰ تا 55 هزار تومان، بادمجان دلمه ای و قلمی از ۱۰ تا ۲۰ هزار تومان، 
پیاز زرد از ۱5 تا ۲۴ هزار تومان، ســیب زمینی از ۱۶ تا ۲۶ هزار تومان، شلغم از ۱۰ تا ۲5 هزار تومان، 
کاهو پیچ سالادی از ۱۰ تا ۲۰ هزار تومان، گوجه فرنگی بوته رس از ۲۰ تا ۳5 هزار تومان، گوجه فرنگی 

گلخانه ای از ۳۰ تا ۶۰ هزار تومان و هرکیلو هویج از 5۰ تا ۱۸۰ هزار تومان است. 
اسدا... کارگر، رئیس اتحادیه میوه فروشان در گفت وگو با »ایسنا«، درباره وضعیت بازار میوه اظهار 
کرد: در حال حاضر میزان عرضه بیشتر از تقاضا اســت و بخشی از این ماجرا را می توان تا حدودی 
به تأثیرپذیری میوه از تورم ارتباط داد که شــاید به اندازه محصولات دیگر نه اما تا حدودی از تورم 
تأثیر پذیرفته است. اگر محصولات در دسترس تر و با قیمت بهتری باشد مردم از آن بیشتر استقبال 
می کنند. وی افزود: از طرفی نیز مردم در این چند سال اخیر با توجه به اینکه بازار تورمی بوده خرید 
خود را مدیریت کرده اند و دیگر در خرید افراط نمی کنند. در گذشــته شاید یک بار خرید می کردند 
و طی هفته بخشی از خرید آن ها خراب می شد؛ اما الان شیوه خرید تغییر کرده است و طی هفته 
چندین بار به خرید می روند در واقع می توان گفت که میزان خرید آنچنان کاهش نداشته، بلکه الگوی 
خرید تغییر کرده است. کارگر در پایان درباره کمبود و گرانی گوجه که طی روزهای گذشته جریان ساز 
شده بود، تصریح کرد: کمبود گوجه در این فصل تازگی ندارد و هر سال در این بخش از تره بار مشکل 
داریم و جابه جایی که در فصل ها اتفاق می افتد بازار نیز دچار نوسان می شود، اما در سال های گذشته 
مردم در یک بازه زمانی یک و نیم ماهه گوجه کال استفاده می کردند که امسال خوشبختانه به جایی 
رسیده ایم که دیگر گوجه ای به اسم کال یا انباری نداریم و کلًا تولیدات تازه هستند و تنها یک فاصله 

۲۰ تا ۲5 روزه وجود دارد تا محصولات جنوب کشور به ثمر برسد و بتوانیم در کشور توزیع کنیم.

ایران رتبه سوم تولید انار در جهان را دارد و بادرود با تولید سالانه نزدیک 
به ۱۲ هزار تن انار نادری ظرفیت های فراوانی را برای برند شدن در سطح 

کشور دارد.
به گزارش خبرگزاری »ایمنا«، بادرود با قدمت ۷۰۰۰ ساله یکی از مناطق 
انارخیز کشور است، شهر بادرود در مرکز بخش شهرستان نطنز را شاید 
بیشــتر به نام امامزادگان آقا علی عباس)ع( و شاهزاده محمد)ص( 

بشناسند که یکی از قطب های تولید انار در کشور نیز است.
همه ساله در فصل پاییز باغات این منطقه با خودنمایی انارهای قرمز 
و درشت بر شــاخه ها زیباتر می شوند و چشــم نوازی می کنند؛ به طور 
قطع نام انار بادرود را شــنیده اند اناری که شــاید از نظــر طعم، ابعاد و 
 ضخیم بودن پوست نمونه مشــابه ندارد و ویژگی بارز آن این است که 
بدون شــرایط نگهداری ویژه می توان تا شــب عید نیز این محصول را 

نگهداری و عرضه کرد.
همه ســاله در فصل آبان برداشــت انار در شــهر بادرود فرا می رسد و 
کشاورزان حاصل دسترنج یک سال خود را آماده عرضه به بازار می کنند، 
در این بین نوعــی انار نادری بادرود که ثبت ملی شــده اســت دارای 

ماندگاری بالایی است و به انار صادراتی نیز معروف است.
در کنار کاشــت درخت انار نادری، کشــاورزان به کاشــت درختان انار 
دیگری نیز روی آورده اند که از جمله آن ها می توان به انار پوست نازک 
و انار شیرین اشــاره کرد، همچنین انار ســیاه این منطقه برای درمان 

استفاده می شود.

ایرانرتبهسومتولیدانارجهانرادارد
معاون باغبانی وزارت جهاد کشاورزی به خبرنگار »ایمنا«، می گوید: در 
جنگ اقتصادی امروز دشمن ســفره های مردم را هدف گرفته است و 
جهاد کشاورزی و کشاورزان در خط مقدم این مبارزه قرار دارند تا غذای 
مردم را تأمین کننــد. محمدمهدی برومندی می افزایــد: وزارت جهاد 
با آگاهی از این موضوع تلاش در رفع مشــکلات بخش کشــاورزی و 

باغداران دارد تا به امنیت غذایی کشور کمک شود. 
معاون باغبانی وزیر جهاد کشــاورزی با بیان اینکه تغییر اقلیم و کمبود 
آب یک چالش جدی در کشــور است، خاطرنشــان می کند: کشور ما 
از قدیم الایام بــه دلیل چهار فصل بودن یکی از کشــورهای حاصلخیز 
محسوب می شود. برومندی با اشاره به اینکه سالانه ۲۶ میلیون تن انواع 
 محصولات باغی در کشور تولید می شــود، اضافه می کند: از این مقدار 
 یک میلیون و ۳۰۰ هزار تن به محصول انار اختصاص دارد که از ســطح

۹5 هزار و 5۰۰ هکتار باغات زیر کشت تولید می شود.
 وی با بیــان اینکه کشــور ایران رتبه ســوم تولیــد انار جهــان را دارد، 
تصریح می کند: استان اصفهان رتبه ششــم تولید کشور را دارد و شهر 
بادرود با اقلیم خوب منطقه ای توانسته است نوع مرغوبی از انار نادری را 
به خود اختصاص دهد. معاون باغبانی وزیر جهاد کشاورزی می گوید: 
به دنبال توســعه جدید باغات نیســتیم، بلکه باید آنها را اصلاح و احیا 
کنیم و حذف و جایگزینی با اقلام جدید که مقاوم با آفات و بیماری ها و 

متناسب با تغییر شرایط اقلیمی تولید در سطح افزایش دهیم.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان اصفهان نیز به خبرنگار »ایمنا«، 
اظهار می کند: با توجه به منابع محدود آبی رو به سوی کشت محصولات 
کم آب بر کردیم تا کشاورز بتواند با برداشــت این محصول سودآوری 

بیشتری را برای خود رقم بزند.
مهرداد مرادمند با اشاره به اینکه در تلاش هســتیم تا از خام فروشی 
محصــول جلوگیری کنیم، می افزایــد: با توجه به اینکــه فناوری های 
پیشرفته در این خصوص کارآمد است، به کمک سرمایه گذار به زودی 
در منطقه نطنز پروژه دانش بنیان که در نوع خود بی نظیر و در خاورمیانه 

نخستین مورد است، تأسیس خواهد شد.

۱۲نمونهاناردربادروداینمنطقهراویژهکردهاست
شــهردار بادرود با بیان اینکه بادرود چهارمین شــهر زیارتی با قدمت 
۷۰۰۰ساله سال جاری نیز به رسم شــکرانه شانزدهمین جشنواره انار را 
برگزار کرد، تصریح می کند: وجود امامزاده آقا علی عباس گردشگری 
مذهبی این منطقه را رونق بخشــیده اســت و گردشــگری مذهبی و 
گردشــگری کشــاورزی با توجه به وجود ۱۲ نمونه انار مرغوب در این 
شهرستان در کنار همدیگر از برجستگی های منطقه محسوب می شود. 
رضا غلامرضایی ادامه می دهد: منطقه کهن بادرود با ظرفیت گردشگری 
و زیارتی ســرمایه گذاری خصوصی و دولتی نیــاز دارد و باید اقدامات 
جدی در این خصوص به عمل آید. شهردار بادرود اضافه می کند: به علت 
خشکسالی بســیاری از کشاورزان دچار مشکل شــدند، از این رو باید 

کشاورزی صنعتی و گردشگری را ارتقا دهیم.
رئیس شورای اسلامی شهر بادرود نیز دراین باره »ایمنا«، تأکید می کند: 
برپایی هر ساله جشــنواره انار بادرود به سبب شــکرگزاری برداشت 

محصول و معرفی بهتر انار و فرآورده های آن به مردم است. 
محسن نوین بخت می افزاید: در این جشــنواره بیش از ده ها غرفه در 
قالب کارگاه های ســنتی تهیه رب انار، ســرکه انار و رنگرزی سنتی و 
نمایشگاه صنایع دستی و سوغات محلی از شهرهای مختلف کشور برپا 
شده است. رئیس شورای اسلامی شهر بادرود می گوید: این جشنواره 
علاوه بر عرضه مســتقیم و بدون واســطه انار به دست مصرف کننده و 
خریدار، زمینه معرفی هرچه بهتر بادرود با ظرفیت های گردشگری این 
منطقه را برای مردم بازگو می کند. نوین بخت ادامه می دهد: جشنواره انار 
بادرود با سابقه ۱۶ ساله یکی از قدیمی ترین جشنواره های انار در کشور 
است که با آیین های مخصوص اجرایی می شود.وی تصریح می کند: 
جشن شکرگزاری در زمان برداشت محصول از جمله آیین های جشنواره 
 انار بادرود اســت که برگزاری چنین آیین هایی نشان از غنای فرهنگی 

منطقه بادرود است.
به گزارش »ایمنا«، کشــاورزان بادرود با کشــت انار به جز تازه خوری 
چندین محصول دیگر از جمله رب انار، سرکه و آب انار تولید می کنند که 
علاوه بر اشتغال زایی نقش بسزایی ایفا می کند؛ بنابراین، لازم است تا 
مسئولان با اهتمام ویژه در راه مشکلات تولید این محصول گام بردارند 

و از کشاورزان منطقه حمایت کنند.

 ســخنگوی ســازمان هدفمندســازی یارانه ها گفت: یارانه دهک های چهارم تا نهم به دلیل تأمین نشــدن منابع هنوز پرداخت نشده اســت. به گزارش »ایسنا«، 
در پی پرداخت نشدن یارانه نقدی دهک های چهارم تا نهم که تا سی ام هر ماه واریز می شد، طیبه حسینی، سخنگوی سازمان هدفمندسازی یارانه ها توضیح داد که 
یارانه دهک های اول تا سوم پرداخت شــده، اما یارانه دهک های چهارم تا نهم به دلیل تأمین نشدن منابع هنوز پرداخت نشده است. وی در گفت وگو با صداوسیما 

خاطرنشان کرد: یارانه هیچ کس حذف نشده و سازمان هدفمندسازی یارانه ها زمان پرداخت را اطلاع رسانی خواهد کرد.

سخنگوی سازمان هدفمندسازی یارانه ها:

یارانههیچکسحذفنشدهاست؛منابعتأمینشود،یارانههاپرداختمیشود

خبر روز
با توجه به اعمال تعرفه ها

دومیناقتصادبزرگجهانبارانیخواهدشد؟
نظرسنجی »رویترز« نشان داد که ترامپ در اوایل سال ۲۰۲5 تعرفه های ۴۰ درصدی را علیه چین اعمال 
می کند. به گزارش »ایسنا«، نظرسنجی رویترز از اقتصاددانان نشان داد که ایالات متحده در اوایل سال 
آینده نزدیک به ۴۰ درصد تعرفه بر  واردات از چین اعمال کند که احتمالًا رشد دومین اقتصاد بزرگ جهان 
را تا یک درصد کاهش می دهد. این نظرســنجی که اولین نظرسنجی رویترز در مورد اقتصاد چین از 
زمان پیروزی دونالد ترامپ در انتخابات 5 نوامبر است، همچنین پیش بینی می کند که رئیس جمهور 
منتخب در برابر آغاز اعمال تعرفه های ۶۰ درصدی بر کالاهای چینی مقاومت خواهد کرد. ترامپ که 
قرار است در ژانویه به قدرت برسد، طی مبارزات انتخاباتی خود متعهد شد که به عنوان بخشی از بسته 
اقدامات تجاری »اول آمریکا«، تعرفه های ســنگینی را بر واردات چین اعمال کند که باعث ناراحتی 
پکن و افزایش ریسک رشد برای چین می شود. نرخ های تعرفه تهدید شده نه تنها بسیار بالاتر از ۷.5 تا 
۲5درصدی است که در دوره اول ریاست جمهوری او از چین وضع شده است، بلکه اقتصاد نیز با توجه به 
رکود طولانی مدت املاک، خطرات بدهی و تقاضای داخلی ضعیف در موقعیت بسیار آسیب پذیرتری 
قرار دارد. نظرسنجی رویترز از بیش از 5۰ اقتصاددان از ۱۳ تا ۲۰ نوامبر نشان داد که اکثریت چه در داخل 
و چه در خارج از چین، انتظار دارند ترامپ تعرفه ها را تا اوایل ســال آینده اعمال کند، میانگین برآورد 
۳۸ درصد و پیش بینی ها از ۱5 درصد تا ۶۰ درصد متغیر است. اکثر پاسخ دهندگان بر این باورند که 
انتظار ندارند در اوایل سال ۲۰۲5 تعرفه های ۶۰ درصدی بر کالاهای چینی اعمال شود زیرا این موضوع 
می تواند تورم را در ایالات متحده تســریع کند. »ریموند یونگ«، اقتصاددان ارشد در گروه بانکداری 
اســترالیا و نیوزلند، با برآورد اینکه میانگین تعرفه کالاهای چینی می تواند ۳۲ تا ۳۷ درصد افزایش 
یابد، گفت ما انتظار داریم دولت جدید ایالات متحده طرح اولیه ترامپ را بازگرداند. تحلیلگران اظهار 
کردند که سیاست گذاران چینی که از اواخر سپتامبر محرک های رشد را افزایش داده اند، در سال آینده 
با فشار فزاینده ای مواجه هستند تا تقاضای داخلی را برای جبران کاهش انتظاری در صادرات؛ محرک 
اصلی رشد در سال جاری، تحریک کنند. در مورد تأثیر بالقوه بر چین، این نظرسنجی پیش بینی کرد که 
تعرفه های جدید ایالات متحده رشد اقتصادی چین در سال ۲۰۲5 را حدود ۰.5 تا یک درصد کاهش 
می دهد؛ با این حال، در حال حاضر، اکثر اقتصاددانانی که در نظرســنجی شرکت کردند، پیش بینی 
میانگین رشد خود را برای ســال جاری و ۲۰۲5 به ترتیب ۴.۸ و ۴.5 درصد حفظ کرده اند، که مطابق 
با پیش بینی های قبل از انتخابات ایالات متحده است. پیش بینی می شــود رشد در سال ۲۰۲۶ به 
۴.۲درصد کاهش یابد. آنها منتظر سیاست های تجاری دولت ترامپ در چین هستند که می تواند منجر 
به کاهش چشم انداز آنها شود. اقتصاددان ارشد چین اظهار کرد که صادرات یک ستون کلیدی رشد 
خواهد بود، زیرا تقاضای جهانی ادامه دارد، اگرچه تعرفه های جدید ایالات متحده می تواند تا یک درصد 
از رشد تولید ناخالص داخلی را کاهش دهد. مصرف به دلیل اثرات ناشی از قیمت املاک و افزایش 
بیکاری، کم خواهد ماند. سرمایه گذاری در زیرساخت باعث بهبود متوسط  سرمایه گذاری دارایی های 
ثابت خواهد شد، اگرچه سرمایه گذاری خصوصی با تأخیر مواجه است. بسیاری از اقتصاددانان در 
این نظرسنجی پاسخ دادند که اقدامات محرک مالی و پولی اخیر اعلام شده توسط دولت چین تأثیر 
کمی بر اقتصاد داشته است و به محرک های بیشتری نیاز است. تنها چهار نفر گفتند که این اقدامات 
باعث افزایش رشد اقتصادی می شود. مقامات چین امیدوارند که محرک های محرکی که از اواخر 
سپتامبر رونمایی شد، به اقتصاد کمک کند تا به هدف رشد دولت در حدود 5 درصد در سال جاری برسد. 
تحلیلگرانی که انتظار دارند روند کاهشی اقتصاد با وجود حمایت از سیاست ها، ادامه یابد، می گویند که 
چین احتمالًا در هفته های آتی از اقدامات محرک جدیدی برای کمک به مهار اقتصاد از هرگونه تنش 
تجاری با ایالات متحده رونمایی خواهد کرد. جیان چانگ، اقتصاددان ارشــد چین در بانک بارکلیز 
عنوان کرد که ما فکر می کنیم که دولت چین هنوز زمان دارد تا سیاست ایالات متحده و تأثیر آن بر رشد 
چین را نظارت کند و به آن واکنش نشــان دهد و سپس پاسخ های سیاسی را در مرحله بعد معرفی 
کند. اقتصاددانان شرکت کننده در نظرسنجی رویترز همچنین پیش بینی تورم مصرف کننده خود را 
به ۱.۱ درصد برای سال آینده و ۱.۴ درصد برای سال ۲۰۲۶ کاهش داده اند که از ۱.۴ درصد و ۱.۶ درصد 

پیش بینی شده در نظرسنجی اکتبر کمتر است.

با مسئولان

خبر

نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه اصفهان گفت: در مسئله صنعت، 
تولید و هر فعالیتی مدیریت نقش مهمی دارد و آنقدر که مدیریت اهمیت 
دارد، پول مهم نیست، لذا مدیریت، همدلی، مشورت و احساس مسئولیت 

درباره کار بسیار مهم است.
به گزارش »تسنیم«، آیت ا... سید یوسف طباطبایی نژاد در دیدار مدیرعامل، 
مدیران تولید و اعضای هیئت مدیره شرکت پلی اکریل ایران ضمن تسلیت 
ایام شــهادت حضرت صدیقه طاهره)س( با اشاره به نگرانی هایی که طی 
سال های اخیر درباره شرکت پلی اکریل و مشکلات آن وجود داشت اظهار 
کرد: در زمانی که شــرکت پلی اکریل با بحران مواجه بود، دغدغه عمده ما 
در خصوص کارگران این شــرکت بود به ویژه اینکه بیش از نیمی از کارگران 
بیکار شدند. در مســئله صنعت، تولید و هر فعالیتی، مدیریت نقش مهمی 
دارد و آنقدر که مدیریت اهمیت دارد، پول مهم نیست، لذا مدیریت، همدلی، 
مشورت و احساس مسئولیت درباره کار بسیار مهم است. وی با بیان اینکه 
مدیریت درآمد و هزینه حتی در زندگی شــخصی نیز اهمیت دارد، افزود: 
ما در اسلام مسئله ای به نام تقدیر المعیشــه داریم و حتی کسری بودجه 
در دولت ها نیز به دلیل آن است که تقدیرالمعیشــه ندارند. کسری بودجه 
سبب تورم می شود و دلیل عمده تورم نیز چاپ پول بدون پشتوانه است، به 
خصوص کشورهایی که درگیر جنگ بوده اند بیشتر دچار این مسئله هستند و 
دولت نیز به خودی خود پول ندارد و برای ساخت پروژه های عمرانی و احداث 

زیرساخت ها از مالیات و پول نفت استفاده می کند. 
امام جمعه اصفهان در ادامه سخنان خود با تأکید بر پیشرفت های کشور در 

زمینه های مختلف تصریح کرد: با وجود همه این مســائل ما در زمینه های 
مختلف پس از انقلاب عقبگرد نداشته ایم و در بیشتر حوزه ها پیشرفت قابل 
توجه ای داشته ایم. اینکه تأکید می شود دستاوردها و پیشرفت های پس از 
انقلاب را تبیین کنید، به دلیل آن است که جوانان از جهش و پیشرفت ها با 

همه مشکلاتی که دشمن برای کشور به وجود آورده اطلاع ندارند. 
وی عنوان کرد: از نظر پزشکی پیشرفت های بزرگی اتفاق افتاد به گونه ای که 
در ابتدای انقلاب، برای اعزام بیمار به خارج از کشور، شورای پزشکی تشکیل 
می شد، اما اکنون از کشورهای دیگر برای درمان بیماران به مراکز پزشکی ما 
می آیند. کارعظیمی شده است و دنیای کفر این موضوع را می داند و در دنیا 
تنها کشــوری که بدون اجازه دیگران هر کاری را اراده نماید می تواند انجام 

دهد ایران مسلمان و شیعه است و این همان پیشرفت است. 
آیــت  ا... طباطبایی نژاد همچنین نیروی انســانی را مهــم ترین عنصر در 
 هر مجموعه ای دانســت و ادامه داد: مدیران شــرکت پلی اکریل نیز باید 
ســعی کنند، کارگران را به کار دلگرم کرده تا آنها با نشــاط کار کنند، زیرا این 
نشاط بســیار اهمیت دارد. وی افزود: هر فردی در هر موقعیت حرفه ای و 
کاری که قرار دارد باید این ســرزندگی را حفظ کند و همه باید ســعی کنیم 
سبب سربلندی اسلام و کشور باشیم تا دنیا بداند که اسلام، کشور را به عقب 

نمی برد، بلکه همه دستورات اسلام، دستورات پیشرو است. 
در ابتدای این دیدار نیز سید محمد کاظمی، مدیرعامل شرکت پلی اکریل 
ایران گزارشــی از اقدامات این مجموعه ارائه و بیان کرد: با اعتماد و همتی 
 که شــد و با پتانســیلی که در مجموعه وجود داشت، توانســتیم بیش از

 ۷۰ درصد بدهی های شرکت را پرداخت کنیم و اقساط آن به موقع پرداخت 
شد و در حوزه پرسنلی نیز تمام معوقات پرداخت شده است. 

وی افزود: هم اکنون به ۶۰ درصد از ظرفیت تولید رسیده ایم و به نظر می رسد 
با پتانسیلی که اکنون در مجموعه وجود دارد بتوانیم به ۴۰ درصد باقیمانده 

نیز به سرعت دست پیدا کنیم.  
مدیرعامل شــرکت پلی اکریل ایران خاطرنشان کرد: در حوزه تولید اکریل 
نیز، شــرکت به ظرفیت ۱۰ هزار تن تولید رسیده اســت و توانسته ایم نیاز 
تعمیراتی خط تولید را تأمین کرده و اکنون نزدیک به ۲۰۰۰ اشــتغال ایجاد 
شده است. کاظمی گفت:  5۳ درصد سهام شرکت، شناور و ۲۹ درصد سهام 
متعلق به شــرکت های مجموعه اســت و ۱۴ درصد نیز باقی مانده است و 

درصدد احیای اعتماد مردم به شرکت پلی اکریل هستیم.

در دیدار مدیران تولید و اعضای هیئت مدیره شرکت پلی اکریل ایران با امام جمعه اصفهان مطرح شد

مدیریتدرمسئلهصنعتوتولیدازپولاهمیتبیشتریدارد فروشسکههایحراجیبه
مرز۵۰۰هزارسکهرسید

از ۱۳ اســفند ماه ۱۴۰۲ تاکنــون، ۳۷ حراج 
از طریق سامانه معاملات سکه طلای مرکز 
مبادله ایران برگزار شده اســت که طی این 
حراج ها، در مجموع ۴۹۶ هــزار و ۱۱5 قطعه 
انواع سکه طلا به متقاضیان تخصیص داده 
شــده اســت. به گزارش مرکز مبادله ایران، 
سهم ربع ســکه از این حجم تخصیص ۲۷۰ 
هزار و ۴۰۴ قطعه، نیم سکه ۸۶ هزار و ۸۶۴ 
قطعه و تمام ســکه ۱۳۸ هزار و ۸۴۷ قطعه 
است. از ۱۹ آبان ماه امسال نیز بانک مرکزی 
به منظور کاهش و تخلیه حباب ســکه های 
قدیم اقدام به حراج ربع سکه ۱۴۰۳ در مرکز 
مبادله کــرد. ربع ســکه ۱۴۰۳ از ۲۸ آبان به 
خریداران تحویل داده و رسماً وارد بازار شد. 
سی و هفتمین حراج ســکه طلا که ۳۰ آبان 
برگزار شده بود با تخصیص ۸۳۶۰ قطعه انواع 
سکه طلا به پایان رسید؛ در این حراج،۱۴۸۳ 
قطعه تمام ســکه، ۹۲۷ قطعه نیم ســکه و 
5۹5۰ قطعه ربع سکه به متقاضیان تخصیص 
داده شد. ربع ســکه های عرضه شده در این 
حراج ضرب ۱۴۰۳ است و سهم این نوع سکه 
از کل تخصیص های یک آذر، ۷۰ درصد بوده 
است. در حراج چهارشنبه از مجموع ۴۳۸5 
قطعه تمام سکه ثبت سفارش شده، ۱۴۸۳ 
قطعه با میانگین قیمــت 5۰ میلیون و ۷۲۱ 
هزار تومان به متقاضیان تخصیص داده شد.

 از مجمــوع ۱۷۹۷ قطعــه نیم ســکه ثبت 
سفارش شــده نیز، ۹۲۷ قطعه با میانگین 
قیمــت ۲5 میلیــون و 5۰۹ هــزار تومان به 
متقاضیان تخصیص داده شد.در حراج ربع 
سکه نیز ۱۴ هزار و ۸۰5 قطعه ربع سکه ثبت 
ســفارش شــد که 5۹5۰ قطعه با میانگین 
قیمت ۱5 میلیون و ۶۰۶ هزار تومان تخصیص 
داده شــد. متقاضیان برای دریافت ســکه، 
به جدول زمانی تحویل ســکه توجه داشته 
باشــند. زمان تحویل بدون هزینه انبارداری 
ســکه طلا، در بازه زمانی ۱۰ الــی ۱۸ آذرماه 
 است. اشــخاصی که طی بازه زمانی ۱۹ الی

 ۲۶ آذرماه برای دریافت ســکه اقدام کنند، 
علاوه بر هزینه تحویل، باید هزینه انبارداری 

نیز پرداخت کنند.

شنبه۳آذر۲۱/۱۴۰۳جمادیالاولی۲۳/۱۴۴۶نوامبر۲۰۲۴/شماره۴۲۳۳
اقتصاد

فرصت های پیش رو برای برندسازی انار بادرود

سرخِ سرخم، مشابه ندارم!
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ســی و ســه پل به عنوان عظیم ترین پل تاریخی اصفهان و یک معبر 
مهم شهری شــناخته می شود اما چندی اســت که اتاقک های آن در 
ســایه بی توجهی و نبود همیاری و هماهنگی مناســب به مکانی برای 
ریختن زباله تبدیل شده و با معضل شکسته شدن درهای چوبی خود 
نیز مواجه اســت. به گزارش »ایرنا«، فیلم کوتاهی در روزهای اخیر در 
فضای مجازی منتشــر شده اســت که وضعیت نامطلوب اتاقک های 
عرشه سی و سه پل اصفهان و وجود زباله و ضایعات پلاستیکی در آنها 

را نشان می دهد.
سی و سه پل پرترددترین پل تاریخی اصفهان روی رودخانه زاینده رود 
است که محور جنوبی و شمالی شهر را به هم متصل می کند؛ ۲ محور مهم 
شهر، یعنی چهارباغ عباسی)پایین( و چهارباغ بالا به واسطه این پل به 
هم متصل می شوند و در طول روز هزاران نفر بر روی آن تردد می کنند. 
ریخته شدن زباله در اتاقک های این پل، چهره نامطلوبی برای آن ایجاد 
کرده که می تواند دلایل مختلفی مانند پناه گرفتن متکدیان، معتادان و 
کارتن خواب ها در این اتاقک ها و کوتاهی در رعایت فرهنگ شهروندی و 
گردشگری داشته باشد؛ کارشناسان و دوستداران میراث فرهنگی تأکید 
دارند که این وضعیت در شأن این اثر تاریخی شاخص نیست. همچنین 
شواهد و تصاویر موجود نشــان می دهد که در اتاقک های عرشه سی و 
سه پل رخت آویز به دیوار ۴۰۰ ساله این پل تاریخی زده شده است، پهن 
شــدن زیلو در اتاقک های مذکور نیز نشان می دهد که مدتی این مکان 
برای استراحت مورد استفاده قرار می گرفت. حفاظت از پل های تاریخی 
شهر اصفهان از جمله سی و ســه پل بر عهده اداره کل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی و نظافت آن  وظیفه بخش خدمات شهری 
شهرداری اســت؛ با وجود این، به نظر می رســد همیاری و هماهنگی 
مناسبی برای نگهداشــت آن وجود ندارد؛ رنگ  کردن نوشته های روی 
این پل با اســپری زرد و بدون هماهنگی با میراث فرهنگی که به گفته 
برخی کارشناســان به آســیب رســیدن به مصالح پل منجر می شود، 
همچنین وضعیت آشــفته نظافت اتاقک های عرشه و زیر پل که گفته 
می شــود در اختیار میراث فرهنگی است، از جمله شــواهد بیانگر این 
موضوع است. مســئول پایش پل های تاریخی اصفهان در این پیوند 
به »ایرنا« گفت: هفته ای یک یا دو مرتبه اتاقک های عرشه سی و سه 
پل نظافت می شوند اما با ریختن زباله ها توسط عده ای از افراد ناآگاه، 
دوباره این اتاقک ها به وضع آشفته ای دچار می شوند. هادی اللهیاری 
افزود: مشکل دیگر، نبود تمرکز شهرداری برای نظافت این پل به عنوان 
یک معبر شهری است و در این شرایط، نظافت قسمت های مختلف پل 
باید بیش از پیش صورت بگیرد. وی گفت: به دلیل تعبیه نشدن تعداد 
کافی سطل زباله در اطراف پل نیز ممکن است عده ای از شهروندان یا 

گردشگران زباله های خود را داخل این اتاقک ها بریزند.

شکســته شــدن درهای چوبــی اتاقک های ســی و ســه پل، 
معضلی پرتکرار

اللهیاری با اشاره به مشکلاتی که به دلیل حضور معتادان و کارتن خواب ها 

در سی و سه پل ایجاد می شود، افزود: شکســته شدن مداوم درهای 
چوبی اتاقک های عرشه سی و ســه پل به یکی از معضل های این اثر 
تاریخی تبدیل شده اســت و هراز چند گاهی شاهد شکسته شدن این 
درها هستیم. وی خاطرنشان کرد: در ساماندهی سی و سه پل، طرح 
جدیدی برای درهای اتاقک های پل ارائه شده که مقاومتر است و امکان 

ریختن زباله به داخل اتاقک ها به حداقل می رسد.
اللهیاری گفت: کارگران شرکت پیمانکاری که تابستان امسال در عملیات 
ساماندهی بام سی و سه پل مشارکت داشــتند، از این اتاقک ها برای 
استراحت استفاده می کردند و با وجود این، زباله هایی نیز توسط برخی 

از مردم به داخل اتاقک ها ریخته شده است.
وی افزود: در ادامه ســاماندهی سی و ســه پل تا جای ممکن تلاش 

می کنیم از این اتاقک ها برای استراحت کارگران استفاده نشود.

اتاقک های سی و سه پل در اختیار میراث فرهنگی است
معاون خدمات شهری شهرداری منطقه 3 اصفهان نیز گفت: اتاقک های 
عرشه و زیر سی و سه پل در اختیار میراث فرهنگی است و هر زمان که 

میراث در آنها را باز کند، مأموران شهری اقدام به نظافت می کنند.
رمضان ملکوتی خواه افزود: درهای اتاقک های عرشــه این پل توسط 
کارتن خواب ها و سارقان معتاد، شکسته می شــود و ضایعاتی نیز که 

جمع آوری کرده اند را به این اتاقک ها می  برند. وی گفت: میراث فرهنگی 
باید این درها را تعویض یا اصلاح کند تا کارتن خواب ها و معتادان نتوانند 

آنها را بشکنند و وارد اتاقک ها شوند.
ملکوتی خواه با بیان اینکه زمان مشخصی برای تمیزکاری اتاقک های 
ســی و ســه پل وجود ندارد، گفت: تمیز کردن داخل اتاقک ها وظیفه 
شهرداری نیست اما چون بخشی از پل محسوب می شوند و آشفتگی 
آن ها وضعیت نامطلوب و ناهنجاری را برای پل ایجاد می کند، هر بار که 
میراث فرهنگی در آنها را باز کند، شــهرداری اقدام به نظافت اتاقک ها 
می کند. وی تأکید کرد: با وجود این اگر میراث فرهنگی با هماهنگ با ما 
هفته ای یک بار در اتاقک ها را باز کند، این اماکن به طور هفتگی نظافت 

خواهند شد.
معاون خدمات شهری شهرداری منطقه 3 اصفهان گفت: کارگران این 
مجموعه اجازه ندارند از اتاقک های پل به عنوان محل استراحت استفاده 

کنند و اگر چنین اتفاقی بیفتد با آن برخورد می شود.
به گزارش »ایرنا«، ســی و ســه پل، طولانی ترین پل تاریخی اصفهان 
و بزرگ ترین بنای روی آب در ایران شــمرده می شود.عدد 33 تعداد 
طاق هایی است که طبقه اول پل را تشکیل می دهد و طبقه دوم دارای 
مسیر عابر پیاده با دیوارها و رواق هایی است که برخی از آنها به فضای 

باز گشوده  می شود.

 وزیر میراث فرهنگی:

۹۰ روستای ایران برای طرح روستاهای منتخب گردشگری 
جهان در نظر گرفته شده است

وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی گفت: ۹۰ روستا برای معرفی به پروژه روستاهای 
منتخب گردشگری سازمان گردشگری ملل متحد )UNWTO( در نظر گرفته شده که ایجاد اشتغال 

برای جوانان و بانوان در آن ها از اولویت برخوردار است.
به گــزارش »ایمنا« و به نقــل از اداره کل روابط عمومی و اطلاع رســانی وزارت میــراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی، سیدرضا صالحی امیری در نخستین نشست وزیران گردشگری که با 
موضوع اقدامات اقلیمی در گردشگری که در جریان کنفرانس »کاپ ۲۹« در باکو برگزار می شود، 
اظهار کرد: در ســال های اخیر مباحث مربوط بــه پایداری و تغییرات اقلیمی به شــکلی جدی در 
گردشگری مطرح شــده و اهمیت روزافزون صنعت اوقات فراغت در ســطح بین المللی با توجه 
به رکورد ثبت شــده در جابه جایی مســافران، ضرورت ارائه الگوی جدید در زمینه توسعه پایدار در 

گردشگری را به ما یادآور می شود.
وی افزود: گردشگری یکی از بزرگ ترین مصرف کنندگان انرژی در حوزه حمل و نقل و تأسیسات 

ایجاد شده در مقاصد گردشگری از جمله اقامتگاه ها، غذا و فعالیت های گردشگران است.
وزیر میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی گفت: درباره سهم گردشــگری در تولید کربن 
آمارهای متفاوتی وجود دارد که یکی از آخرین مطالعات انجام شــده در این زمینه حاکی از سهم 
هشت درصدی گردشگری در این حوزه است؛ بنابراین، توسعه گردشگری در افزایش تولید گازهای 
گلخانه ای و تولید آلاینده های ناشی از حرکت وسایل نقلیه نقش بسزایی خواهند داشت و به این 
ترتیب اســتفاده از انرژی های تجدیدپذیر و بهره گیری مؤثر از انرژی حتی در کوتاه مدت می تواند 

تأثیر بسزایی داشته باشد.
صالحی امیری بیان کرد: در راســتای محقق کردن این هدف، ایران نیز راهبردهای مشــخصی را 
برگزیده تا بتواند استانداردهای موجود را به معیارهای پایداری و زیست محیطی قابل قبول نزدیک 
کند. وی اظهار کرد: در تعریف پروژه های توسعه و به منظور گذر به گردشگری سبز، ایران گام های 
مهمی برداشته که برخی از آن ها عبارتند از اختصاص بودجه به توســعه برای فراهم کردن شرایط 
مورد نیاز برای توسعه پایدار و حفظ محیط زیست مثل اعطای وام برای ساخت نیروگاه های کوچک 
خورشیدی در سایت های گردشــگری و افزایش تاب آوری در گردشگری با بهره گیری از اقداماتی 
از جمله وضع قوانین جدید برای بهره گیری از استانداردهای زیست محیطی نوین در کلیه مراحل 

ساخت و سازه های ساخته شده در گردشگری است.

کاهش میزان تولید کربن در گردشگری
صالحی امیری گفت: مدیریــت پس آب ها و فاضلاب و کاهش میزان مصرف آب در تأسیســات 
گردشگری در پروژه های نمونه در پنج هتل در کشور راه اندازی شــده و در حال بهره برداری است. 
همچنین کاهش میزان تولید کربن در گردشــگری از طریق تأســیس 6۰۰۰اقامتگاه بوم گردی در 
سراسر کشــور که از لحاظ مصرف انرژی در ســاخت و نگهداری با اســتانداردهای جدید انطباق 
دارند. به کارگیری مصالح محلی در ســاخت، ارائه غذاهای محلی با اســتفاده از تولیدات بومی و 
نمایش نمادهای فرهنگی از جمله امتیازات این مراکز اقامتی هســتند، از دیگر اقدامات برای گذر 

به گردشگری سبز است.
وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی افزود: معرفی بیش از ۵۰ پروژه ساده و عملیاتی 
با عنوان »پروژه های فوری« و نظرداشت اصول پایداری در سیاستگذاری، انتخاب راهبرد و انجام 
اقدامات عملی در حوزه گردشگری، معرفی دو شهر نمونه مشهد و شیراز )از مقاصد مهم گردشگری 
کشور( به عنوان مقاصد پیشرو در گردشگری که اصول حفاظت از محیط زیست و حفظ منابع آب 
و انرژی در ساخت و سازهای انجام شده در آن ها با استانداردهای روز بین المللی مطابقت داشته 

باشد، گام های ایران برای تحقق گردشگری سبز است.

با مسئولان

وزیر میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی خواســتار تســریع در تدوین 
پیش نویس یادداشت تفاهم ایجاد مرکز صنایع دســتی و گردشگری در اصفهان 

وابسته به سازمان گردشگری ملل متحد )UNWTO( شد.
به گزارش »ایرنــا« از روابط عمومی وزارت میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع 
دستی، سیدرضا صالحی امیری، در حاشیه نخستین نشست وزیران گردشگری 
که با موضوع اقدامات اقلیمی در گردشگری که در جریان کنفرانس »کاپ ۲۹« در 
باکو برگزار شد با »زوراب پولولیکاشویلی«، دبیرکل سازمان گردشگری ملل متحد 

دیدار و گفت وگو کرد.
وزیر میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی در این دیدار بــر اهتمام ویژه 
جمهوری اسلامی ایران به ارتباط تنگاتنگ با سازمان گردشگری ملل متحد تأکید 
و اعلام کرد که ایران همواره رابطه نزدیکی با این ســازمان دارد و همیشه از دبیرکل 
سازمان گردشگری ملل متحد حمایت می کند. صالحی امیری همچنین از زوراب 
پولولیکاشویلی درخواست کرد تا هر چه زودتر تاریخ نهایی برگزاری »نهمین اجلاس 

جهانی گردشگری شهری« و »سومین مجمع شهرداران برای گردشگری شهری 
پایدار« که قرار است با میزبانی شرکت نوسازی عباس آباد وابسته به شهرداری تهران 
با مشارکت وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی اجرا شود را از سوی 
سازمان گردشگری ملل متحد مشخص کند و در ادامه دبیرکل نیز اعلام کرد هفته 

آینده تاریخ قطعی این دو نشست را مشخص خواهد کرد. 
وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی در این دیدار به اهمیت صنایع دستی 
در حوزه گردشگری اصفهان اشــاره و تصریح کرد: با توجه به اینکه اصفهان یکی از 
قطب های اصلی حوزه گردشگری و صنایع دستی ایران به شمار می رود از دبیرکل 
ســازمان گردشــگری ملل متحد تقاضا داریم، هرچه زودتر پیش نویس امضای 
یادداشت تفاهم برای ایجاد مرکز صنایع دســتی و گردشگری در اصفهان وابسته 
به سازمان گردشــگری ملل متحد را تهیه کند تا مرکز بین المللی توسعه، ترویج و 
مطالعات کاربردی صنایع دستی و گردشگری در اصفهان با مشارکت این سازمان 

جهانی نهایی شود و در ادامه نیز دبیرکل سازمان در این زمینه قول مساعد داد.

پس از برداشتن گام های نخستین برای ورود تاکسی  برقی به اصفهان، اکنون مدیران 
شهری از برنامه ریزی برای به کارگیری این وسیله حمل و نقل عمومی در محورهای 

گردشگری نصف جهان خبر می دهند. 
به گزارش »ایرنا«، اصفهان پس از تهران دومین شهری است که برای خرید تاکسی 
برقی اقدام کرد؛ حدود 1۰۰۰تاکسی برقی خرداد امسال به ناوگان تاکسیرانی تهران 
وارد شــد و طبق آخرین اطلاعات در زمان حاضر 1۲ ایســتگاه  شارژ خودروی برقی 
در پایتخت فعال اســت. خرید تاکسی برقی از سوی ســازمان مدیریت و نظارت 
بر تاکسیرانی شــهرداری اصفهان نیز در مهر ســال جاری فراخوان و در آبان امسال 

نخستین محل شارژ خودرو برقی در منطقه صفه این شهر راه اندازی شد. 
به گفته مدیرعامل سازمان تاکسیرانی اصفهان، طبق بررسی ها و برنامه ریزی های 
صورت گرفته، مقرر اســت تاکســی های برقــی در مرحله نخســت در محورهای 
گردشگری این شــهر به کار گرفته شوند و امید اســت تا اواخر دی ماه امسال این 

خودروها فعالیت خود را در نصف جهان آغاز کنند. 

محمد پرورش در گفت  و گو با »ایرنا« افزود: پس از فراخوان خرید تاکسی های برقی 
در اصفهان پیامک آن برای حدود ۴۰۰۰ راننده تاکسی ارسال شد و 1۲6 نفر متقاضی 
خرید این مدل تاکسی ثبت نام کردند. از بین متقاضیان نیز در نهایت ۵۰ نفر واجد 
شرایط آیین نامه مربوط به خرید تاکسی برقی توســط کمیته ارزیابی تاکسیرانی 

اصفهان انتخاب شدند.  
مدیرعامل سازمان تاکسیرانی اصفهان خاطرنشان کرد: این افراد در مرحله تکمیل 
مدارک خود و معرفی به شرکت کرمان موتور هستند زیرا از سوی این شرکت 6 میلیارد 
ریال وام با بهره 8 درصد پرداخت می شود و ســایز هزینه خرید به صورت آورده فرد 
متقاضی اســت. پرورش درباره نرخ گذاری و هزینه استفاده از این خودروها گفت: 
سازمان تاکسیرانی در اواسط سال نمی تواند درخواست تعیین تعرفه یا نرخ جدید 

داشته باشد و فقط می تواند برای سال آینده تعیین نرخ داشته باشد.
 سازمان تاکسیرانی شهرداری اصفهان حدود ۲۰ هزار راننده تحت پوشش خود دارد 

که با 18 هزار دستگاه تاکسی در سطح شهر فعالیت می کنند.

خرابکاران »استون هنج« متهم شناخته شدند
3 معترض محیط زیستی برای پرتاب رنگ به روی سازه باستانی »استون هنج« 
متهم شناخته شدند. به گزارش »ایسنا«، سه معترض از یک گروه محیط زیستی، 
 به پرتاب رنگ نارنجی به روی ســازه باستانی »اســتون هنج« در انگلستان در

 1۹ ژوئن متهم شدند. 
این اتهامات در ادامه احکام حبس اخیر سایر فعالان آب و هوا در بریتانیا صادر 
 Just Stop« شــد. »آرت نت« نوشــت، اعتراض اعضای گروه محیط زیستی
Oil« در »استون هنج« خشــم بین المللی را برانگیخت. اگرچه رنگ پودری از 
نشاسته ذرت ساخته شده بود و  مدیر اجرایی بخش »میراث انگلستان« پس 
از این اقدام ســریعاً تأیید کرد که اقدام معترضان به طور مشهودی به این بنای 

معروف ماقبل تاریخ آسیب نرسانده است. »واتسون«، 3۵ ساله به مشارکت، 
کمک، مشاوره و یا تخریب یا آسیب رســاندن به یک بنای باستانی متهم شد. 
ماهیت دقیق مشارکت او در این اقدام منتشر نشــده است. »واتسون« در ماه 
جولای برای اقدام اعتراضی دیگری به نمایندگی از گروه »Just Stop Oil« در 
فرودگاه هیترو لندن دستگیر شده بود. در چهاردهم نوامبر نیز دو معترض دیگر 
یعنی »نایدو« ۷3 ساله و »لینچ« ۲۰ ساله که در »استون هنج« اعتراض کردند به 
تخریب یا آسیب رساندن به یک اثر باستانی و همچنین ایجاد مزاحمت عمومی 
متهم شدند. هر سه این معترضان در ســیزدهم دسامبر ۲۰۲۴ در دادگاه حاضر 
خواهند شد. در ماه های اخیر، چندین معترض به تغییرات اقلیمی در بسیاری از 
پرونده های قضایی با پیگرد قانونی مواجه شده اند. این نوع از اعتراضات از اواخر 
سال ۲۰۲۲ و با حمله معترضان محیط زیستی به نقاشی »آفتاب گردان ها« اثر 

»ون گوگ« با سوپ گوجه فرنگی آغاز شد. معترضان محیط زیستی علاوه بر این 
به نقاشی »مرگ و زندگی« اثر »گوستاو کلیمت«   نقاش برجسته اتریشی حمله 
کردند و روی آن رنگ سیاه روغنی ریختند. دو معترض روی یکی از نقاشی های 
»امیلی کار« نقــاش کانادایی که در »گالری هنر ونکوور«   نگهداری می شــود، 
شیره درخت افرا ریختند و دست هایشان را با چسب دیوار چسباندند. »جیغ« 
اثر »ادوارد مونک« که در »موزه ملی نروژ« واقع در »اسلو« نگهداری می شود، 

نیز هدف حمله معترضان قرار گرفته بود. 
مجموعه تابلوهای مشهور »قوطی های سوپ کمبل« اثر »اندی وارهول« هنرمند 
نامدار آمریکایی که در »گالری ملی اســترالیا« نگهداری می شــود نیز توسط 
معترضان محیط زیســتی خط خطی شــده بود. دو فعال حوزه محیط زیست 
دستانشان را به قاب دو تابلو نقاشــی اثر »فرانسیس گویا« که در موزه »پرادو« 

نگهداری می شود، با چسب چســباندند. همچنین گروهی دیگر از فعالان روی 
شاهکار »ون گوگ« سوپ نخود فرنگی ریختند. »دختری با گوشواره مروارید«، 
شاهکار عصر طلایی »یوهانس ورمیر« در »موزه مائریتشویس« واقع در »لاهه« 
و نقاشی گران قیمت »کومه ها« اثر »کلود مونه« نیز هدف معترضان قرار گرفته 
بودند.  تابلو نقاشــی »باغ هنرمند در ژیورنی« اثر »کلود مونه« که در موزه ملی 

سوئد نگهداری می شود، نیز سوژه این گروه از معترضان بوده است.
پیش تر نیز دو زن در اســتکهلم پــس از پرتاب نوعی رنگ به نقاشــی هنرمند 
فرانسوی »کلود مونه« و سپس چسباندن دستان خود به قاب آن دستگیر شدند. 
علاوه بر این، یک فعال محیط زیست برای چســباندن یک پوستر روی یکی از 
تابلوهای نقاشی »کلود مونه« نقاش نامدار فرانسوی در موزه »اورسی« واقع در 

پاریس توسط پلیس دستگیر شد.

راه اندازی مرکز صنایع دستی وابسته به سازمان گردشگری ملل متحد در اصفهان پای تاکسی  برقی  به محورهای گردشگری اصفهان باز می شود

 شنبه ۳ آذر ۱۴۰۳ / ۲۱ جمادی الاولی  ۱۴۴۶ / ۲۳ نوامبر  ۲۰۲۴ / شماره ۴۲۳۳

مفاد آراء
9/8 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه اجرايي قانون تعيين تکليف وضعيت 

ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
برابر آراء صادره هيئت موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد 
سند رسمي مستقر در واحد ثبتي شهرستان لنجان تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضي 
ذيل محرز گرديده است. لذا مشخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا به شرح زير به منظور 
اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعيين شده توسط اداره فرهنگ 
و ارشاد اسلامي لنجان آگهي ميشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت 
متقاضي اعتراضي داشته باشند، مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت 2 ماه اعتراض 
خود را به اداره ثبت اســناد و املاک لنجان تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه 
از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواســت خود را به مرجع قضايي تقديم نمايند. بديهي است 
 در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق مقررات سند مالکيت صادر 

خواهد شد. 
1- راي شماره 140360302015000596 مورخ 1403/07/04 آقای احمدرضا سليميان 
فرزند مرتضی نسبت به سه دانگ مشــاع از شش دانگ يکباب خانه به مساحت 127/83  
متر مربع مفروز از پلاک  107- اصلي واقع در زرين شهر بخش 9 ثبت اصفهان مع الواسطه 

خريداري شده از مالک رسمی ابوالفتح قهرمان 
2- راي شماره 140360302015000597 مورخ 1403/07/04 خانم  معصومه مراديان  
فرزند رضا  نسبت به سه دانگ مشاع از  شش دانگ يکباب خانه به مساحت 127/83  متر 
مربع مفروز از پلاک  107- اصلي واقع در زرين شــهر بخش 9 ثبت اصفهان مع الواسطه 

خريداري شده از مالک رسمی ابوالفتح قهرمان 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/09/03                         

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/09/18
م الف: 1830116   مصطفي شمسي- رئيس اداره ثبت اسناد و املاک لنجان

مفاد آراء
9/9 هيات موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند 
رسمی آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی 

و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره  140360302018000853 مورخ 1403/04/10 هيأت اول/دوم موضوع 
قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی  اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک دولت آباد برخــوار تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم طيبه 
مراديان زازرانی فرزند رضا بشماره شناسنامه 12 نسبت به شش دانگ يک باب کارگاه  به 

مســاحت 126 مترمربع از  پلاک 313 اصلی واقع در منطقه صنعتی دولت آباد خريداری 
بموجب سند رسمی به شماره 47370- مورخ 1384/12/27 دفتر خانه 96 مالکيت مجتتبی 
هلالی محرز گرديده است . لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نســبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاريخ انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره 
تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را 
به مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورتی انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/09/03                         

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/09/18
م الف : 1۷۷۵08۴ مهدی ذکاوتمندجزی اداره ثبت اسناد و املاک برخوار

فقدان سند مالکیت
9/10  شماره نامه: 140385602033003768- 1403/08/23 نظر به اينکه  سند مالکيت 
سه سهم مشاع از يک صد و بيست و يک سهم  ششــدانگ قطعه زمين معروف باغ ميرزا 
افضل به شماره پلاک ثبتی 612 فرعی از 52- اصلی بخش 9 نطنز در صفحه 139 دفتر 
107 املاک با شماره چاپی 168407 به نام خانم عذرا ماشکار  صادر و تسليم گرديده است 

و سپس نامبرده به موجب گواهی حصر وراثت شماره 42/2601/96 مورخ 1396/05/10 
فوت و ورثه حين الفوتــش عبارتنــد از: محمدرضا کحقی- علی رضــا کحقی- عفت 
کحقی- طاهره کحقی - سهيلا کحقی لذا خانم ســهيلا کحقی يکی از ورثه خانم عذرا 
ماشکار و وکيل ساير ورثه برابر درخواست به شــماره وارده 140321702033003369 
مورخ 1403/04/31 منضم به دو برگ استشــهاديه که امضاء شهود آن ذيل شناسه يکتا 
140302155884000267 و رمز تصديق 986475 به تاييد دفترخانه اسناد رسمی شماره 
7 نطنز رسيده است مدعی مفقود شدن سند مالکيت مرقوم در اثر اسباب کشی می باشد  و 
درخواست سند مالکيت المثنی ملک فوق را نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره يک 
اصلاحی ذيل ماده 120 آيين نامه قانون ثبت  در يک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی 
مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم يا وجود سند مالکيت نزد خود می باشد از تاريخ 
انتشار اين آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتباً ضمن ارائه اصل سند مالکيت يا 
سند معامله به اين اداره تسليم و رسيد اخذ نمايد تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکيت 
به ارائه کننده سند مسترد گردد بديهی اســت اگر ظرف مهلت مقرر اعتراضی نرسيد يا در 
صورت اعتراض اصل سند مالکيت يا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند مالکيت 
المثنی طبق مقررات خواهد شــد. م الف: 1828۴00 رحمت اله شاهدی مدير واحد 

ثبتی حوزه ثبت ملک نطنز 

 اتاقک های سی وسه پل اصفهان در سایه بی توجهی، از ریختن زباله تا شکستن درها

میراث تاریخی کشور، سطل زباله شما نیست!



رئیس مرکز تحقیقات بیماری های عفونی اعلام کرد

ایران بزرگ ترین مصرف کننده آنتی بیوتیک در جهان!
رئیس مرکز تحقیقات بیماری های عفونی گفت: طبق گزارش سازمان جهانی بهداشت در سال ۲۰۲۲، 
ایران بزرگ ترین مصرف کننده آنتی بیوتیک در جهان بوده و در سه سال اخیر هم این روند رو به افزایش 
است. به مناسبت هفته اطلاع رســانی مهار مقاومت میکروبی، چهارشــنبه ۳۰ آبان ۱۴۰۳، نشست 
خبری با حضور اصحاب رسانه و مسئولین معاونت بهداشتی، درمانی و پژوهشی در دانشگاه علوم 
پزشکی اصفهان برگزار شد. در این نشست، بهروز عطایی، رئیس مرکز تحقیقات بیماری های عفونی 
و گرمسیری، مقاومت های ضدمیکروبی را یک پاندمی خاموش رو به رشد عنوان کرد و گفت: در سال 
۲۰۱۹ حدود ۵ میلیون مرگ ناشی از مقاومت های ضدمیکروبی گزارش شده و پیش بینی ها حاکی 
از آن است که حدود ۳۹ میلیون نفر ممکن است در ۲۵ سال آینده بر اثر مقاومت های ضدمیکروبی 
جان خود را از دســت بدهند. رئیس مرکز تحقیقات بیماری های عفونی ادامه داد: متأسفانه امروزه 
به علت مصرف بی رویه آنتی بیوتیک ها و امحای غلط آنتی بیوتیک های تاریخ گذشــته و ورود آن ها 
به چرخه آب و غذای مردم، مصرف نابجا و به طور وسیع در صنعت دامپزشکی، کشاورزی، پزشکی و 
جهش میکروب ها، وضعیت وخیمی را برای ما ایجاد کرده است. عطایی با بیان این که حدود ۱۰ سال 
طول می کشد تا یک آنتی بیوتیک جدید ساخته شود، خاطرنشان کرد: طبق گزارش سازمان جهانی 
بهداشت در ســال ۲۰۲۲، ایران بزرگ ترین مصرف کننده آنتی بیوتیک در سطح جهان بوده و در این 
سه سال هم روند رو به افزایش بوده است. ما جزو یکی از کشورهایی هستیم که مصرف آنتی بیوتیک 
در کشورمان بالاست. در نتیجه این مصرف بالا، مقاومت ضدمیکروبی در بیمارستان ها افزایش پیدا 
می کند و آنتی بیوتیک ها کارایی خود را از دست می دهند و در نهایت سلاح اولیه ای که ما می توانیم از 
آن علیه میکروب ها استفاده کنیم، از دست ما خارج خواهد شد. وی یادآور شد: اطلاع رسانی دقیق 
در مورد علائم بالینی بیماری های ویروسی مانند سرماخوردگی و آنفلوآنزا می تواند تأثیر بسزایی در 
مدیریت صحیح این بیماری ها داشته باشد. برای مثال، علائمی چون آبریزش بینی، تب و بدن درد در 
فصول سرد سال، معمولًا نشان دهنده بیماری های ویروسی هستند. اگر شدت این علائم بیشتر شود، 
احتمال آنفلوآنزا مطرح می شود. در این شرایط، تأکید بر اقدامات ساده ای مانند استراحت و مصرف 

مایعات می تواند بدون نیاز به مصرف آنتی بیوتیک به بهبود بیمار کمک کند.

۳۳ درصد نسخه های پزشکی در اصفهان حاوی آنتی بیوتیک 
است

رئیس اداره نظارت فرآورده های سلامت محور معاونت غذا و داروی اصفهان از افزایش مصرف انواع 
آنتی بیوتیک خبر داد و گفت: ۳۳ درصد نسخه های پزشکی ثبت  شــده در سامانه تأمین اجتماعی 
استان حاوی این نوع داروهاست. مهشید عابدی افزود: حدود چهار میلیون و ۱۸۹ هزار نسخه حاوی 
آنتی بیوتیک در استان اصفهان سال گذشته در سامانه تأمین اجتماعی ثبت شد که ۳۳ درصد از کل 
نسخه ها را شامل می شود. وی گفت: طبق آخرین آمار موجود و مربوط به سال ۱۴۰۲، حدود ۳۶ درصد 
از نسخه های پزشکی ثبت  شده در ســامانه تأمین اجتماعی کشور نیز حاوی داروهای آنتی بیوتیک 
بوده  اســت. رئیس اداره نظارت فرآورده های ســلامت محور معاونت غذا و داروی دانشــگاه علوم 
پزشکی اصفهان خاطرنشان کرد: بیشترین آنتی بیوتیک های تجویز شده شامل »آزیترومایسین«، 
»آموکسی سیلین« و »تتراسایکلین« است. عابدی هشدار داد: مصرف غیرمنطقی آنتی بیوتیک در 
اصفهان نگران کننده است و از داروخانه ها درخواست می شود این داروها را بدون نسخه به متقاضیان 
ارائه نکنند. وی بر ضرورت فرهنگ ســازی در جامعــه تأکید کرد و از مردم خواســت برای دریافت 
آنتی بیوتیک بدون نسخه، اصرار نداشته باشند. عابدی با استناد به آمار سازمان بهداشت جهانی تأکید 
کرد: ایران در بین ۶۳ کشور، بالاترین میزان مصرف آنتی بیوتیک را دارد و این روند در سال های اخیر رو 
به رشد بوده است. وی افزود: برنامه ای در سازمان غذا و دارو وجود دارد که آمار و اطلاعات مربوط به 
تجویز آنتی بیوتیک را از روی نسخه های پزشکی ثبت شده در سامانه تأمین اجتماعی نشان می دهد.

نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه اصفهان گفت: خیران اصفهانی در ساخت مدارس، مساجد و آزادسازی 
زندانیان پیشگام و مایه افتخار هستند.

به گزارش »تسنیم«، آیت ا... سیدیوسف طباطبایی نژاد در مراســم تجلیل از خیران نیکوکار ستاد دیه با حضور 
استاندار اصفهان، فرا رسیدن ایام فاطمیه و شهادت حضرت فاطمه زهرا)س( را تسلیت گفت و اظهار کرد: خیران 
اصفهانی در ساخت مدارس، مساجد و آزادسازی زندانیان پیشگام و مایه افتخار هستند و این مطلب را هم در 

دیدار با مقام معظم رهبری خدمت ایشان عرض کردم.
وی افزود: به عنوان یک روحانی می گویم که آزاد کردن یک زندانی از آزادسازی بردگان ثواب بیشتری دارد چرا که 
وقتی یک نفر زندانی می شود، ده ها نفر گرفتار خواهند شد و آزاد کردن زندانیان روی زندگی خانواده آن ها و سایر 

افراد جامعه به طور مستقیم تأثیر می گذارد.
امام جمعه اصفهان خاطرنشان کرد: باید مراقب باشیم که در دادگاه ها به بهانه مقابله با یک فساد، خودمان درگیر 
فساد دیگری نشویم، وقتی یک انسان بدون دلیل زندانی شود، ممکن است خانواده و یا نزدیکانش دست به 

اعمالی بزنند که گناه آن پای ما نوشته شود.
ا رَزَقْنَاكُمْ..« خاطرنشان کرد: قبل از هر چیز باید بدانیم  ذِینَ آمَنُوا أَنْفِقُوا مِمَّ هَا الَّ وی با اشاره به آیه شــریفه »یَا أَیُّ
 که هر چه داریم، از آن خداست و خداوند متعال نیز در این آیه فرموده که آنچه را به ما عطا کرده، قبل از آنکه مرگ 
 به ســراغ مان بیاید، انفاق کنیم؛ طبق آیات قرآن هــر کار خیری مصــداق صدقه بوده و آزادســازی زندانیان

از بهترین نوع آن است. 
آیت ا... طباطبایی نژاد تأکید کرد: گذشتن از مال کار ساده ای نیست اما انفاق نکردن پشیمانی بزرگی به همراه دارد 
و در روایات به اهمیت صدقه پیش از مرگ تأکید بسیاری شده است. در یکی از روایات حضرت فاطمه زهرا)س( 
نیز آمده که آن حضرت در این دنیا سه کار را بسیار دوست داشتند که تلاوت آیات قرآن کریم و انفاق کردن در راه 
خدا از جمله آنها بودند. وی در ادامه سخنانش به تشریح وضعیت زندانیان در گذشته پرداخت و گفت: در گذشته 
زندانیان شرایط سختی داشتند و شاهد تراکم بالای زندانیان در فضاهای محدود بودیم، به نحوی که فضای زندان 
برای ۱۴۰۰نفر طراحی شده بود اما ۸۰۰۰نفر زندانی داشتیم و آن وضعیت مایه تأسف بود اما با همت خیران، سالن ها 
و فضاهای مناسب تری ایجاد شده است. علاوه بر این با همت خیران امکانات رفاهی خوبی برای خانواده زندانیان 

نیز فراهم شده و از تلاش خیران تشکر می کنم.
نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه اصفهان با بیان اینکه بخشیدن مال و انفاق کردن ایمان بزرگی می خواهد، 
متذکر شد: در کمک هایی که برای مردم غزه و لبنان جمع آوری شد، شاهد صحنه های عجیبی بودیم و خیلی از 
مردم بخش زیادی از دارایی هایشان را به جبهه مقاومت بخشیدند. وی ادامه داد:کمک های خیران از جمله مبالغ 
بزرگ یا کوچک، نشان دهنده ایمان و اعتماد آن ها به پاداش الهی است و حتی مواردی دیده شده که افراد با گذشت 

از اموال شخصی خود، همچون طلا یا یادگاری های ارزشمند، به یاری زندانیان آمده اند.
آیت ا... طباطبایی نژاد با نقل روایتی از حضرت زهرا )س(، بر جایگاه والای ایشــان و اهمیت پیروی از ســیره 
اهل بیت)ع( تأکید کرد و افزود: حضرت زهرا )س( به عنوان الگــوی کامل اخلاق و ایمان، ما را به کارهای خیر و 

کمک به دیگران دعوت کرده اند.

اجرای موفق طرح های کاهش جمعیت کیفری و حمایت از  زندانیان نیازمند در استان اصفهان
همچنین رئیس کل دادگستری استان اصفهان در این مراسم، از اجرای موفق طرح های کاهش جمعیت کیفری 

و حمایت از زندانیان نیازمند در استان اصفهان خبر داد.

به گزارش خبرگزاری »ایمنا«، حجت الاسلام اسدا... جعفری در آیین تجلیل از خیران نیکوکار حامی ستاد دیه، 
انجمن حمایت و خیریه امام موسی کاظم )ع( با اشاره به اجرای سیاست های کلان کاهش جمعیت کیفری و 
حبس زدایی بر اساس اسناد بالادستی و سند تحول قضایی اظهار کرد: دادگستری استان اصفهان از سال گذشته 
با اجرای طرح ابتکاری »شــهید آیت ا... رئیسی« در این حوزه پیشــگام بوده و این طرح به الگویی برای سایر 

استان های کشور تبدیل خواهد شد.
وی با اشاره به آمار آزادی زندانیان در ســال جاری افزود: از ابتدای فروردین تا بیست وهفتم آبان سال جاری با 
همکاری خیران، معتمدان و شــورای حل اختلاف، ۱۱۷ میلیارد تومان برای آزادی زندانیان غیرعمد و بدهکاران 
مالی تأمین شده است. رئیس کل دادگستری استان اصفهان تأکید کرد: از این مبلغ، ۶۳ میلیارد تومان به صورت 
کمک های بلاعوض از سوی ستاد دیه و خیران بوده است و در مجموع ۵۶۳ نفر از زندانیان شامل ۱۷ زن و ۵۴۹ 
نفر مرد آزاد شده اند. حجت الاسلام جعفری گفت: طرح شهید آیت ا... رئیسی با رشد ۶۸ درصدی نسبت به سال 

گذشته، توانسته ۴۶۲ میلیارد تومان بدهی زندانیان را برآورد و مدیریت کند.
وی ضمن تقدیر از نقش کلیدی خیرین اســتان در حمایت از زندانیان، اســتان اصفهان را با ۱۱۷ میلیارد تومان 
کمک های جمع آوری شده در سال جاری، پیشتاز کشور در این حوزه دانست و ادامه داد: این موفقیت به دلیل 

همراهی خیران و تلاش مضاعف اعضای ستاد دیه و معتمدان حاصل شده است.
رئیس کل دادگستری استان اصفهان درباره آزادی زندانیان مالی خاطرنشان کرد: تاکنون ۱۰۲۰ زندانی با بدهی 

تقریبی ۸۰۰۰میلیارد تومان در مرحله بررسی و اقدام برای آزادی قرار دارند.
حجت الاسلام جعفری گفت: طرح نظارت الکترونیکی با رشد ۳۶ درصدی نسبت به سال گذشته به طور گسترده 

اجرایی شده و در مرحله دوم این طرح، ۳۲۵۳ نفر مشمول آزادی مشروط و نظارت الکترونیکی شده اند.
وی افزود: همزمان با هفته بسیج، جلسه ای با حضور مسئولان کشوری برگزار شد که در آن مبلغ ۳۸ میلیارد تومان 

برای آزادی ۴۵ زندانی مالی اختصاص یافت.
رئیس کل دادگستری استان اصفهان با تأکید بر نقش تفکر بسیجی در رفع مشکلات اجتماعی تأکید کرد: این 

رویکرد مؤثرترین راهکار برای کاهش آسیب های اجتماعی است.
حجت الاسلام جعفری ضمن تقدیر از تلاش های مستمر مسئولان دادگستری، خیران و معتمدان استان گفت: 
امیدواریم با تداوم این همکاری ها و تلاش های مضاعف، تعداد بیشتری از زندانیان مالی تا پایان سال آزاد شوند 

و استان اصفهان همچنان الگویی در نیکوکاری و حمایت از نیازمندان باقی بماند.

اخبار جامعه
 شنبه ۳ آذر ۱۴۰۳ / ۲۱ جمادی الاولی  ۱۴۴۶ / ۲۳ نوامبر  ۲۰۲۴ / شماره ۴۲۳۳

 جانشین لشــکر ۱۴ امام حســین )ع( گفت: اســتان اصفهان از ۷ تا ۱۵ آذرماه 
 میزبان پیکر مطهر ۱۱ شــهید گمنام خواهد بود و تمام شهرســتان های استان به 

عطر شهدا معطر می شود.
 به گزارش »تســنیم«، ســرهنگ پاســدار حســن امینی جانشــین لشکر ۱۴ 
امام حسین)ع( در جمع اصحاب رســانه، ضمن تسلیت ایام سوگواری شهادت 
حضرت فاطمه زهرا )س(، اظهار کرد: اســتان اصفهان از هفتم تا پانزدهم آذرماه 
همزمان با ایام فاطمیه، میزبان پیکر مطهر ۱۱ شهید گمنام در قالب کاروان »اهالی 

بهشت« خواهد بود.
وی با اشاره به آغاز حرکت کاروان »اهالی بهشت« از سال ۱۴۰۰، افزود: امسال این 
کاروان برای چهارمین سال متوالی، همچون سه سال گذشته عطر شهدا را به تمام 

شهرستان های استان اصفهان خواهد برد.
سرهنگ امینی با تأکید بر عشق و علاقه مردم به کاروان »اهالی بهشت«، تصریح 
کرد: ســال گذشــته این کاروان بیش از ۵ هزار و ۴۰۰ کیلومتر مسیر را طی کرد و 
 در ۲۳ شهرستان و ۱۲۲ نقطه شامل شهرها، روســتاها و بخش ها حضور یافت.

وی خاطرنشــان کرد: امســال نیز این کاروان، شامل یک دســتگاه تریلر و یک 
خودروی اَرَس، در تمامی شهرستان های استان اصفهان حضور پیدا خواهد کرد.

جانشین لشکر ۱۴ امام حســین)ع( با بیان اینکه سال گذشته علاوه بر استقبال 
باشکوه مردم از کاروان »اهالی بهشت« و تشییع شــهدا، برنامه های فرهنگی و 
تبیینی نیز اجرا شــد، گفت: در این برنامه ها، روایتگری تصویری به سبک جدید 
در میادین اصلی شهرها ارائه شد که با استقبال مردم همراه بود؛ امسال نیز با در 
 نظر گرفتن شــرایط و تحولات روز، برنامه های مشــابهی در راستای جهاد تبیین 
اجرا خواهد شــد. وی با بیان اینکه زمان بندی حضور کاروان »اهالی بهشــت« 
 در شهرستان ها به زودی اعلام خواهد شــد، گفت: این کاروان شامگاه سه شنبه
 ۶ آذرماه پس از برگزاری اولین شب اجلاسیه کنگره ملی بزرگداشت ۲۴ هزار شهید 

استان اصفهان به سوی یکی از شهرستان های استان بدرقه خواهد شد.
امینی خاطر نشــان کرد: برای هماهنگی بهتر، گروه پیشــرو کاروان در جلسات 
شورای اداری شهرســتان ها شرکت می کند و مسیرهای تشــییع و نحوه اجرای 

مراسم در هر شهرستان را نهایی خواهند کرد.

پیکر مطهر ۱۱ شهید گمنام، استان اصفهان را عطرآگین می کند

خسته نباشی پهلوون، صفا دادی به شهرمون

دست بوسی مادران شهدای 
فارسان توسط فرماندهان 

پایگاه چهارم هوانیروز
خلبانان و فرماندهان پایــگاه چهارم هوانیروز 
اصفهان، به دیدار و دست بوسی مادران شهدای 
فارسان و شهرکرد رفتند. این دیدارها با حضور 
فرماندهان و خلبانان پایــگاه چهارم هوانیروز 
اصفهان و روحانیون عقیدتی سیاسی هوانیروز 

اصفهان انجام شد.

فرمانده ناحیه مقاومت بسیج امام صادق)ع( خبرداد:

 ۵۸۰ عنوان برنامه توسط بسیج امام صادق)ع( اصفهان 
برگزار می شود 

فرمانده ناحیه مقاومت بسیج امام صادق)ع( گفت: ۵۸۰ عنوان برنامه  در رده های مختلف بسیج 
ناحیه امام صادق)ع( در دو محور تقدیر و تشکر از بسیجیان و اطلاع رسانی اقدامات بسیج به آحاد 

جامعه در هفته بسیج سال جاری برگزار خواهد شد. 
به گزارش »تسنیم«، سرهنگ محمدرضا قاسمیان در نشست خبری با اصحاب رسانه به مناسبت 
هفته بسیج و برگزاری کنگره ملی شهدای اســتان اصفهان با اشاره به نقش محوری بسیج از آغاز 
انقلاب تاکنون اظهارکرد: از بدو انقلاب بســیج در هر صحنه  ای که مردم نیاز به کمک داشتند حضور 
داشته، از دفاع مقدس و دوران سازندگی گرفته تا دوران کرونا با برپایی کارگاه های تولید ماسک و 

ضدعفونی معابر وظیفه خدمت رسانی خود به مردم را به نحو احسن انجام داده است. 
وی با بیان اینکه مطابق شعار سال هفته بسیج، بسیجیان از دل مردم هستند و فعالیت خود را برای 
مردم انجام می دهند، گفت: ۵۸۰ عنوان برنامه  در رده های مختلف بسیج ناحیه امام صادق)ع( در 
دو محور تقدیر و تشکر از بسیجیان و اطلاع رسانی اقدامات بســیج به آحاد جامعه در هفته بسیج 
امسال برگزار خواهد شد. فرمانده ناحیه مقاومت بســیج امام صادق)ع( با اشاره به فعالیت های 
معاونت اجتماعــی این ناحیه در قرارگاه جوانی جمعیت ، خاطرنشــان کرد: ســه موضوع ازدواج 
آسان، تسهیلگری در امر ازدواج و فرزندآوری از موضوعاتی است که در این قرارگاه پیگیری و دنبال 
می شود؛ از ســویی دیگر و ۱۸۵ کارشناس و مشــاور پزشــکی در دفاتر تحکیم خانواده با معاونت 

اجتماعی ما همکاری می کنند.

برگزاری ۱۲۱ یادواره شهدا در سطح محلات شهر اصفهان
سرهنگ قاسمیان با اشاره به فعالیت های معاونت نیروی انسانی بسیج نیز تشریح کرد: غبارروبی 
و عطرافشانی مزار شهدا عصر جمعه همزمان با چهلمین روز تدفین سردار شهید حسن نیلفروشان 
است با حضور آحاد مردم و بسیجیان در گلستان شهدای اصفهان برگزار شد و در طول هفته بسیج 
از ۱۷۵۰ خانواده شهید و ۵۲۰ جانباز دفاع مقدس دیدار و سرکشی به عمل خواهد آمد. وی با بیان 
اینکه باتوجه تقارن هفته بســیج و برگزاری دومین کنگره ملی شهدای اســتان اصفهان با همت 
معاونت فرهنگی ناحیه ۱۲۱ یادواره شهدا در سطح محلات برگزار شد، ادامه داد: به لطف خدا جوانان 
و نوجوانان نیز استقبال خوبی از این یادواره ها داشتند و جهاد تبیین که همواره مطالبه مقام معظم 

رهبری بوده است در این یادواره ها به نحو احسن انجام شد. 
 فرمانده ناحیه مقاومت بسیج امام صادق)ع( با اشاره به برگزاری جشنواره هوش مصنوعی توسط 
رده های دانش آموزی، اقشار و محلی ناحیه مقاومت بسیج امام صادق)ع( توسط معاونت علمی 
ناحیه، بیان کرد: در معاونت تعلیم  و تربیت نیز جشنواره قرآنی چلچراغ آیه ها، پویش کتاب خوانی 
با محوریت کتب مربوط به دفاع مقــدس و جامعه هدف حلقه های صالحین پیش بینی شــده 
است. وی خاطرنشان کرد: افتتاحیه ۱۲ کارگاه ها اقتصاد مقاومتی، افتتاح منازل محرومان توسط 
گروه های جهادی به  صورت ویژه، برگزاری همایش ۸۰ گروه  جهادی ناحیه مقاومت بســیج امام 
صادق)ع( از برنامه های در نظر گرفته توســط معاونت سازندگی ناحیه در هفته بسیج سال جاری 
است. وی با بیان اینکه با همکاری معاونت تربیت  بدنی حوزه ها یک جام ورزشی در هر حوزه برگزار 
خواهد شد، افزود: در روزهای پنجشنبه و جمعه نیز رویداد تولید محتوای دیجیتال و انتشار آن توسط 
گروه فضای مجازی بسیج توســط معاونت فضای مجازی ناحیه برگزار شد. سرهنگ قاسمیان با 
بیان اینکه بسته های معیشــتی به  صورت خودجوش و مستقل توسط بسیج به  عنوان حلقه میان 
خیرین و محرومان جمع آوری و توضیع خواهند شد، اظهار کرد: کمک  های مردمی برای آزاد سازی 
زندانیان جرایم غیرعمد و جمع آوری کمک های مالی برای مردم مظلوم غزه و لبنان در طرح پویش 
همدلی در سطح ناحیه مقاومت بسیج امام صادق)ع( از دیگر بر نامه های این ناحیه است و به لطف 

خدا و همت مردم تا کنون ۹/۵ میلیارد کمک مردمی جمع آوری شده است.

عکس خبر

خبر روزبا مسئولان

نظارت اژه ای بر روند بررسی 
پرونده های خاص

حجت الاسلام والمســلمین محسنی اژه ای، 
رئیس قوه قضاییه در ادامه بازدیدهای میدانی 
و نظارت های آسیب شناســانه و مسئله محور 
خود از مراجــع و مراکز قضایــی، از معاونت 
قضایی قوه قضاییــه بازدید کــرد. به گزارش 
»مهر«،رئیس دســتگاه قضــا در جریان این 
بازدید، با حضور در اداره کل »بررسی پرونده های 
خاص« معاونت قضایــی قوه قضاییه، برخی 
از پرونده های مطروحــه در این بخش را مورد 
نظارت و بررسی اجمالی قرار داد و توصیه هایی 
تخصصــی را در خصوص نحوه رســیدگی به 
پرونده های موسوم به »گروه یک« که در زمره 
پرونده ها ملی و پیچیده و بعضاً کثیرالشاکی 
هســتند و در اداره کل »بررســی پرونده های 
خاص« معاونت قضایی بررســی می شوند، 
مطــرح کــرد. وی از بخش هــای مربوط به 
ثبت و ارجــاع پرونده هــا در معاونت قضایی 
که ناظر بــر پرونده های »درخواســت اِعمال 
مــاده ۴۷۷«، »عفو«، »اســتیذان«، »ماده 
۳۵۶ قانون مجازات اسلامی« و »تصفیه امور 
ورشکســتگی« اســت، بازدید به عمل آورد و 
برخی از پرونده ها را اجمالًا مورد مطالعه قرار داد 
و توصیه هایی تخصصی را در خصوص اِعمال 
سرعت و دقت در فرایند ثبت و ارجاع پرونده ها 
مطرح کرد. حجت الاسلام والمسلمین محسنی 
اژه ای در ادامه طی سخنانی در جمع مسئولان و 
کارکنان معاونت قضایی قوه قضاییه اظهار کرد: 
وفق ماده ۴۷۷ آیین دادرسی کیفری، چنانچه 
رأی قطعی صادره از هریک از مراجع قضایی 
توسط رئیس قوه قضاییه، »خلاف شرع بیّن« 
تشــخیص داده شــد، با ترتیبات مشخصی، 
تجویز اعاده دادرسی صورت می گیرد؛ یکی از 
مسئولیت های شما در معاونت قضایی، ناظر 
بر انجام بررسی های مشورتی در همین حوزه و 
ارائه بررسی های مربوطه به رئیس قوه قضاییه 
است. وی گفت: باید با اتخاذ تدابیر و تمهیداتی، 
در راستای تسهیل و تسریع در رسیدگی به امور 
قضایی و حقوقی مردم، فرایندهای موجود در 
معاونت قضایی اعم از گردش پرونده ها و ثبت 

و ارجاع آنها را تقلیل دهیم.

رئیس پلیس راه فرماندهی انتظامی اســتان اصفهان گفت: تجزیه و تحلیل کارشناســان پلیس راه بیانگر آن اســت که حدود۵۰ درصد از عابران پیاده ای که از 
 مسیرهای غیرمجاز در محورهای برون شهری تردد کرده، در سوانح رانندگی جان خود را از دست داده اند. به گزارش »ایرنا« از مرکز اطلاع رسانی پلیس اصفهان، 
ســرهنگ علی مولوی افزود: تصادفات جاده ای و به ویژه مرگ عابران پیاده در محورهای برون شهری، معضل بسیار جدی اســت که سالانه جان بسیاری از 
هموطنانمان را می گیرد.  وی با اشاره به اینکه از دلایل وقوع این تصادفات ترکیبی از عوامل انسانی، محیطی و زیرساختی است، گفت: عوامل انسانی نقش بسیار 
مهمی در بروز این حوادث دارند. وی افزود: بی توجهی به قوانین و مقررات راهنمایی و رانندگی توسط رانندگان از جمله سرعت غیرمجاز و عابران پیاده نسبت به 
قوانین و عبور از عرض محورهای برون شهری در وقوع این حوادث بسیار تأثیرگذار است.  سرهنگ مولوی تصریح کرد: از جمله برنامه های پلیس راه استان در 
راستای پیشگیری از وقوع این حوادث تلخ جاده ای، افزایش آگاهی عمومی در باره خطرات عبور از مســیرهای غیرمجاز برای عابران پیاده است. در این راستا 

آموزش و فرهنگ سازی در باره ضرورت رعایت قوانین و مقررات راهنمایی و رانندگی برای رانندگان و عابران پیاده از اهمیت ویژه ای برخوردار است.
بنا بر اعلام پزشکی قانونی اصفهان، در ۷ ماهه سال جاری، حدود ۴۷۰ نفر بر اثر حوادث رانندگی در جاده های درون شهری و برون شهری استان جان باختند.

تردد عابران از مسیرهای غیرمجاز، عامل نیمی از تلفات برون شهری اصفهان 

در مراسم تجلیل از خیران نیکوکار ستاد دیه مطرح شد

اصفهان، نکوخصلت در نیکوکاری



مسئول برگزاری مسابقات سازمان لیگ برتر فوتبال در خصوص قیمت گذاری بلیت دیدارها گفت: تعیین قیمت بلیت مسابقات در کارگروه سازمان لیگ انجام 
می شود. به گزارش »مهر« و به نقل از سایت سازمان لیگ، امیرحسین روشنک در خصوص تعیین قیمت بلیت مسابقات در لیگ برتر بیست و چهارم اظهار کرد: 
بر اساس آیین نامه های برگزاری و بلیت فروشــی و طبق روال هر فصل، تعیین قیمت بلیت مسابقات در کارگروه بلیت فروشی سازمان لیگ انجام می شود تا 
قیمت گذاری و فروش بلیت در تمامی مسابقات لیگ برتر روندی یکپارچه و منظم داشته باشد. وی افزود: قیمت تعیین شده بلیت در ورزشگاه های مختلف بر 
اساس رتبه بندی، سطح خدمات و امکاناتی است که در ورزشگاه وجود دارد. مسئول مسابقات لیگ برتر تصریح کرد: در راستای دفاع از حقوق و منافع باشگاه ها 
و تماشاگران، سازمان لیگ قیمت سقف و کف بلیت مسابقات لیگ برتر را تعیین کرده است. بنابراین با توجه به اینکه در طول فصل بارها شاهد بوده ایم برخی از 
باشگاه ها خواهان افزایش بی رویه قیمت بلیت برخی مسابقات بوده و قصد تعیین قیمت غیرمعمول برای بلیت داشته اند که با درآمد و حقوق قشر آسیب پذیر 

جامعه همخوانی نداشته، این اقدام صورت گرفته است.
روشنک ادامه داد: از سوی دیگر برخی باشگاه ها نیز خواهان رایگان اعلام کردن مسابقات بوده اند که این مسئله نیز از نظر قوانین بین المللی فوتبال خلاف مقررات 
است و با توجه به اینکه هویت تماشاگران نیز طبق مقررات بین المللی فوتبال باید مشخص گردد، ضروری است که برای تمامی مسابقات فوتبال بلیت فروشی 
صورت پذیرد. وی با اشاره به این موضوع که ۸۰ از درآمد حاصل از بلیت فروشی به باشگاه میزبان تعلق پیدا می کند، تأکید کرد: قیمت گذاری بلیت مسابقات به 
منظور دفاع از حقوق باشگاه ها و تماشاگران فوتبال است. با وجود این چنانچه هر باشگاهی پیشنهاد جدیدی در خصوص قیمت گذاری بلیت دارد، می تواند آن 

را به صورت مکتوب جهت بررسی در کارگروه بلیت فروشی به سازمان لیگ ارائه بدهد.

افزایش قیمت بلیت مسابقات و واکنش سازمان لیگ برتر فوتبال

بحران مالکوم با مصدومیت نیمار
ستاره برزیل الهلال که از ابتدای سال گذشته همراه با هموطنش نیمار راهی الهلال شد، مدعی شد 
که سپردن وظایف نیمار به او توسط ســرمربی بعد از مصدومیت سنگین کاپیتان تیم ملی برزیل، 
حســابی او را نگران کرده بود. به گزارش »ورزش ســه«، مالکوم دی اولیویرا در گفتگو با روزنامه 
سعودی الیوم در مورد نیمار گفت: »مصدومیت نیمار برای من بحران بزرگی ایجاد کرد چرا که ژرژ 
ژسوس از من خواست تا به جای او در الهلال بازی کنم. بعد از اینکه این مورد را از سرمربی شنیدم، 
احساس کردم دست و پایم یخ زده اما با حفظ آرامش، دستورات ژسوس را در زمین به خوبی اجرا 
کردم تا در انجام این ماموریت ســربلند باشم.« گفتنی اســت مالکوم برخلاف هموطنش نیمار، 
شرایط خوبی را در الهلال سپری کرده و تا کنون در ۳۹ بازی موفق به ثبت ۱۷ گل برای پرافتخارترین 

تیم قاره کهن شده است.

وینیسیوس و امباپه هموطن شدند!
وینیسیوس جونیور، ستاره برزیلی رئال مادرید، با انجام تست DNA متوجه شد که اصالت کامرونی 
دارد. به گزارش »خبرآنلاین«، وینسیوس برای حضور در اردوی تیم ملی برزیل در وقفه دیدارهای 
ملی ماه نوامبر و برگزاری دو بازی در مســابقات انتخابی جام جهانی ۲۰۲۶ به این کشور سفر کرده 
و در اقدامی جالب که از سوی فدراسیون فوتبال برزیل به مناسبت روز جهانی آگاهی سازی درباره 
سیاه پوستان انجام شده بود شرکت کرد. این فدراسیون از بازیکنان دعوت کرده بود که برای شناسایی 
اصالت و اجدادی که داشتند تست DNA بدهند و اولین بازیکنی که برای انجام این کار پیش قدم 
شد، وینســیوس جونیور بود که مدتی قبل این تســت را داد و پیش از بازی برابر تیم ملی اروگوئه 
نتیجه آن مشخص شد. با اعلام فدراسیون فوتبال برزیل، این بازیکن اصالت و ریشه کامرونی دارد 
و اجدادش اهل این کشور بودند. جالب آنجاســت که کیلیان امباپه، ستاره فرانسوی رئال مادرید، 
هم در واقع اصالت و ریشه کامرونی دارد و سال گذشــته برای ادای احترام به اجدادش و بازدید از 
کامرون راهی این کشور شد و حالا وینسیوس جونیور هم اصالتاً اهل این کشور از آب درآمده است.

خط و نشان ناپولی برای ستاره گرج
»تمدید نکنی، فروش می روی«. این گزارش گازتا دلا اسپورت در رابطه با وضعیت ستاره گرجستانی 
ناپولی است. به گزارش »فارس«، خویچا کوارتسخلیا که نقشــی مهم در قهرمانی ۲ فصل ناپولی 
داشت و این فصل نیز مهره بزرگ کونته برای رسیدن به اسکودتو است، از سوی باشگاه اولتیماتوم 
گرفت. گازتا نوشت که باشگاه ایتالیایی به هیچ عنوان قصد ندارد که به خواسته مالی کوارستخلیا 
تن بدهد و به این بازیکن اعلام کرده که یا با دستمزد پیشنهادی تمدید می کند یا به فروش خواهد 
رسید. خویچا کوارتسخلیا از سوی باشگاه هایی چون بارسلونا نیز پیشنهاد دارد و باید دید چه اتفاقی 

برای ستاره گرج رخ خواهد داد.

مسی و رونالدو مریخی هستند!
بهترین بازیکن فوتبال جهان را در سال ۲۰۲۴ به ستایش از لیونل مسی و کریستیانو رونالدو پرداخت 
و این دو بازیکن بزرگ فوتبال جهان را با هم مقایسه کرد. به نوشــته اسپورت، رودری گفت: »هر 
بازیکنی که در برابر رونالدو و مسی بازی کرده است به خوبی تفاوت بین آنها را درک می کند. برابر 
رونالدو باید اجازه نداد که توپ در محوطه جریمه به او برسد چرا که او یک قاتل در محوطه جریمه 
است اما برابر مسی نباید اجازه داد که توپ در هر نقطه از زمین به او برسد. رونالدو استعداد فطری 
مسی را نداشت اما با تلاش زیادی در بسیاری از موارد خود را به سطح این بازیکن رساند.« رودری 
در پاسخ به اینکه مسی بهتر اســت یا رونالدو، گفت: »پاسخ من مسی است چرا که او بدون شک 

بهترین بازیکن تاریخ است. البته باید بگویم که هر دو بازیکن مریخی هستند.«

خبر روز

گلادیاتور جا پای رقیب 
کودکی گذاشت!

حســن یزدانی و کامران قاســم پور از دوران 
کودکی با هم رفیق و البته رقیب هســتند اما 
همیشه این حسن یزدانی بوده که در تمامی 
مســابقات و انتخابی از رقیــب کودکی خود 
پیش افتاده و چندین مدال جهانی و المپیک 
را در کارنامــه حرفه ای خود ثبــت کرده تا به 
عنوان یکی از بهترین کشتی گیران کشورمان 

در طول تاریخ باشد. 
یزدانی که در وزن ۸۶ کیلوگرم در المپیک توکیو 
و پاریس موفق به کسب مدال نقره شده بود 
حالا با آسیب دیدگی از ناحیه کتف این روزها 
مشغول فیزیوتراپی اســت تا با این شرایط 
فضا برای ورود قاســم پور در این وزن فراهم 
شود. قاســم پور که مدعی جدی جایگزینی 
یزدانی در المپیک پاریس محسوب می شد 
این فرصت را پیدا نکرد تــا وارد این بازی ها 
شــود و باتوجه به اینکه او در چنــد انتخابی 
مقابل یزدانی شکست خورده تصمیم گرفت تا 
در همان وزن ۹۲ کیلوگرم کار قهرمانی را ادامه 
دهد که البته توانست چندین مدال رنگارنگ 

را کسب کند. 
بعد از المپیک پاریس و برگزاری مسابقات 
جهانی اوزان غیرالمپیکی کامران قاســم پور 
در وزن ۹۲ کیلوگــرم وارد رقابت شــد اما در 
این وزن عبدالرشــید ســعداله یف قهرمان 
جهان و المپیک از روســیه و دیویــد تیلور از 
آمریکا هم در این وزن روی تشــک رفتند تا 
گلادیاتور دســت خالی از مسابقات برگردد. 
لیگ پادوبنی روسیه نزدیک است و کادر فنی 
تیم ملی کشــتی آزاد با چند بــار تغییر اعلام 
کرد که کامران قاســم پور قرار اســت در وزن 
۸۶ کیلوگرم کشتی بگیرد. وی در گفت وگو با 
»فارس« اعلام کرد که در لیگ روسیه در وزن 
۸۶ کیلوگرم کشتی می گیرد و قرار است دوباره 
به وزن ۹۲ کیلوگرم برگردد. به نظر می رســد 
حالا قاسم پور جایگزین جدی یزدانی است. 

باتوجه به شــرایطی که یزدانــی دارد به نظر 
می رســد اگر قاســم پور بتوانــد در این وزن 
خودش را ثابت کند بتواند در رویدادهای مهم 
سال آینده در وزن ۸۶ کیلوگرم کشتی بگیرد.

فوتبال جهان

عکس خبر

لایک رونالدو در 
بازگشت به عربستان

فوق ســتاره پرتغالی النصر پس از 
یک بازی اســتراحت بــه تمرینات 
باشــگاهی اضافــه شــد. رونالدو 
با روحیــه بالایی و لایــک دادن به 
دوربین باشگاه، وارد زمین چمن شد 
تا دوباره تمریناتش را در کنار النصر 

از سر بگیرد.

مجید باقری نیا پیشکسوت فوتبال در حاشیه آیین 
نکوداشت پیشکسوتان شاخص فوتبال خوزستان 
که با رئیس فدراسیون در اهواز برگزار شد، در واکنش 
شــدید به اظهارات اخیر علیرضا منصوریان درباره 
اخراج از فولاد خوزستان، اظهارکرد: »من نمی دانم 
چرا تریبون در اختیار همه قرار می گیرد و یک طرفه 

صحبت می کنند. 
مگر آقای منصوریان فصل اولی که سرمربی فولاد 
بود همان نفراتی که به آن ها اشــاره داشت در فولاد 
نبودند؟ چرا سال اول این بازیکنان را کنار نگذاشت و 
سال دوم یادش آمد. آقای منصوریان هفت هشت 

سال با همین صحبت ها فولاد را به فلاکت کشاندند. 
فولاد را که به اندازه همه باشــگاه های ایران بازیکن 
تحویل فوتبال کشــور داده بود، به روزی انداختید 
که به یک باشــگاه بدهکار تبدیل شــده است. آن 
۲۰ تا ۳۰ بازیکنی که شــما به تهران بردید و با آن ها 
قرارداد بستید که کســی در اینجا متوجه نشود چه 

کسانی هستند؟ 
آقای منصوریان بــا واقعیت صحبت کنید. شــما 
می دانســتی که می روی و بعد منشا، عباس زاده، 
توکلیی، باهیا و شــیمبا را آوردی یا بازیکن آکادمی 

را؟ 

همه بازیکنان بالای ۳۵ سال را با قرارداد بلندمدت 
به فوتبال آوردید. بعد می گویید عده ای برنامه ریزی 
کرده اند کــه من را اخراج کنند؟ فــولاد هنوز گرفتار 
کاری اســت که شــما در این تیم انجام دادی. چه 
زمانی چنین اتفاقی رقم خورده بود که فولاد به یک 

باشگاه گرفتار در فوتبال ایران تبدیل شود.«

حمله شدید پیشکسوت فوتبال به منصوریان! 

یوزهای ایرانی: رفتن به جام جهانی آسان نیست؛ سامورایی ها: صعود نه، می خواهیم قهرمان جهان شویم

ما هیچ، ما نگاه!

بازی با قرقیزستان را هم مردیم تا بردیم  مرضیه غفاریان
و با اینکه با ۱۶ امتیاز از ۶ بازی صدرنشین 
گروه A هستیم انتقادات علیه تیم ملی تمامی ندارد. منتقدان معتقدند 
شاگردان ژنرال در رقابت ها مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۶ با وجود کسب 
یک تساوی و ۵ پیروزی عملکرد قابل قبولی از خود ارائه نکرده اند. خط 
دفاع تیم امیر قلعه نویــی که در ۴ بازی ابتدایی فقط یک بار تســلیم 
مهاجمان حریف شــده بود در دو دیدار اخیر ۴ بــار در برابر یورش رقبا 
فروریخته و تیم ملی ایران شانس آورده که برتری یک نیمه ای خود را 
درنیمه مربیان به رقیبان واگذار نکرده است؛ آن هم در برابر حریفانی 
چون کره شمالی و قرقیزستان که فاصله آنها از لحاظ رنکینگ جهانی با 
ایران از زمین تا آسمان است! اما ژنرال در پاسخ به این انتقادات و اینکه 
چرا در برابر چنین رقبایی دروازه تیمش به راحتی باز می شــود به بیان 

اینکه »فوتبال در آسیا در حال پیشرفت است« بسنده می کند!
امیر پربیراه نمی گویــد، فوتبال نه تنها در آســیا بلکــه در جهان رو به 
پیشرفت است اما آیا تیم ملی ایران، همسو با این پیشرفت رو به جلو 
حرکت کرده است؟ فوتبال در آسیا رو به پیشــرفت است و تیم هایی 

چون کره شمالی و قرقیزستان در برابر یوزهای ایرانی قد علم می کنند 
و تیم نوزدهم جهان را تا مرز شکســت پیش می برنــد اما تیم فوتبال 
کشورمان همچنان به صعود زودهنگام به جام جهانی افتخار می کند. 
فوتبال در آسیا رو به پیشرفت است و ژنرال نتایج بازی های عربستان، 
اندونزی، فلســطین و کره جنوبی را بهترین شاهد بر این مدعای خود 
ذکر می کند اما هیچ اشاره ای به یکه تازی ژاپن در گروه خود نمی کند. 
صدرنشین گروه C که با وجود همگروه شــدن با تیم های عربستان، 
استرالیا، بحرین، چین و اندونزی حتی یک بار هم شکست نخورده و در 
۶ مسابقه گذشته، نه تنها فقط ۲ بار تسلیم مهره های هجومی حریفان 
شده بلکه ۲۲ بار ســنگر رقبای قدر خود را فروریخته و جالب آنجاست 
که سکاندار ســامورایی ها هیچگاه مدعی نشده تیمش هجومی بازی 
می کند! »هاجیمه موریاســو« رمز پیروزی های تیمش را »دفاع در 
لحظات سخت و کنترل مســابقه« معرفی و تأکید کرده که هدف او و 
شاگردانش قهرمانی در جام جهانی است! موریاسو و شاگردانش پس 
از آنکه در یک چهارم نهایی جام ملت های آسیا در برابر یوزهای ایرانی 
شکست خوردند »جاه طلبی« را چاشــنی رقابت های خود کرده اند تا 

پس از صعود به جام جهانی، جام طلای این رقابت ها را نشانه بگیرند.
بله فوتبال در آسیا پیشرفت کرده تا جایی که صدرنشین این قاره برای 
فتح برترین و حساس ترین تورنمنت جهانی فوتبال خیز برداشته اما 
ایران پیشرفت سایر تیم های آسیا را بهانه کرده تا همچنان با افتخار به 
پیروزی های اقتصادی در برابر حریفانی چون قرقیزستان و کره شمالی، 
به صعود زودهنگام به جام جهانی ببالد و منتقدان را »دشــمن« تیم 

ملی بنامد! 
امیر و شاگردانش فراموش کرده اند که پیشرفت فوتبال فقط به آسیا 
محدود نمی شود؛ آنها از یاد برده اند که شاید بتوانند تیم های پیشرفت 
کرده این قاره را با خوش شانســی پشت ســر بگذارند اما آیا در برابر 
تیم های قدرتمند جهان و تیم های پیشرفت کرده دنیا هم با این دست 
فرمان می توانند حرفی برای گفتن داشته باشند؟ پربیراه نیست اگر 
 مدعی شویم با این دســت فرمان نه تنها نمی توان از مرحله گروهی 
جام جهانــی ۲۰۲۶ صعود کرد بلکه با نتایجــی ضعیف تر از دوره های 
پیشین حذف خواهیم شد. فوتبال در آسیا و جهان پیشرفت کرده اما 

سهم ما از آن به »ما هیچ، ما نگاه« ختم شده است! 

چرا وینگر سپاهان از فهرست تیم ملی خط خورد؟ 
عضو دپارتمان رســانه ای تیم ملی درباره دلایل دعوت مهدی لیموچی به اردو و سکونشینی او در 
بازی تیم ملی توضیح داد. به گزارش »خبرآنلاین«، کادر فنی تیم ملی پس از دیدار با کره شمالی و 
مصدومیت محمد محبی از مهدی لیموچی دعوت کرد تا ستاره سپاهان در اردو حاضر شود. لیموچی 
با وجود حضور در اردو، جایی در فهرست تیم ملی برای دیدار با قرقیزستان نداشت که این موضوع 
سئوالاتی را به وجود آورد. ســیامک قلیچ خانی، عضو دپارتمان رسانه ای تیم ملی در این خصوص 
گفت: »انتخاب بازیکن در لیست ۲۳ نفره به عهده سرمربی اســت. در زمان دعوت هم اعلام شد 
مهدی لیموچی به دلیل مصدومیت محمد محبی دعوت شــده که مصدومیت این بازیکن برطرف 
شد و به بازی با قرقیزستان رسید. البته مهدی لیموچی یکی از بازیکنان آینده دار فوتبال ایران است 

و حتماً در اردوهای آینده فرصت بازی پیدا خواهد کرد.«

مهاجم ذوب آهن در استادیوم اختصاصی سادیو مانه!
بن فیلس کلب، مهاجم سبزپوشــان اصفهانی، هفته گذشــته در مرحله مقدماتی صعود به جام 
ملت های آفریقا به میدان رفت و برابر سنگال بازی کرد تا دومین بازی خود در فیفادی نوامبر را هم 
انجام داده باشد. به گزارش »ورزش سه«، تیم ملی بوروندی که برابر سنگال با تمام ستاره هایش 
از جمله سادیو مانه، کالیدو کولیبالی، مندی و... صف آرایی کرده بود، در نهایت با نتیجه ۲-۰ بازنده 
شد. بن فیلس کلب، مهاجم جدید ذوب آهن از ابتدا در ترکیب بوروندی قرار گرفت و تا دقیقه ۶۵ در 
زمین بازی حضور داشت. شاگرد جدید محمد ربیعی در ذوب آهن، فرصت بازی در مسابقه قبلی 
تیم ملی بوروندی که برابر مالاوی انجام شد را هم به دست آورد. بن فیلس کلب در این جدال که با 
نتیجه تساوی بدون گل به پایان رسید از دقیقه ۷۰ وارد میدان شد و توانست با عملکرد خوب خود 
در این مسابقه برابر سنگال در ترکیب ۱۱ نفره اصلی قرار بگیرد. نکته جالب اینکه اگر تیم بوروندی با 
مهاجم جدید ذوب آهن موفق به پیروزی یا تساوی مقابل سنگال می شد، ایران یک رده در رنکینگ 

فیفا صعود می کرد.

سردار آزمون به کریم باقری رسید
گل تماشایی ســردار آزمون مقابل قرقیزســتان پنجاه و ششمین گل او 

برای ایران بود و با این گل با تثبیت  جایگاه خود به عنوان دومین گلزن 
تاریخ فوتبال ملی ایران، در یک عنوان دیگر هم در آستانه رتبه دوم قرار 

گرفت. به گزارش »ورزش سه«، سردار با گلی که در این مسابقه به 
ثمر رساند تعداد گل هایش در مقدماتی جام جهانی را به عدد ۲۸ 

رســاند و در کنار کریم باقری قرار گرفت، آزمون در مسابقات 
مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۶ چهار بــازی دیگر فرصت خواهد 
داشــت تا با یک گل به تنهایی در رتبه دوم قرار بگیرد، مهدی 
طارمی دیگر مهاجم  ایران ۵ گل با او اختلاف دارد و ۲۳ گل در 

مسابقات مقدماتی آسیا به ثمر رسانده است. تیم ملی ایران در 
تمام دوره های مقدماتی جام جهانی فوتبال ۳۴۴ گل به ثمر رسانده که 
سهم زوج تیم ملی فوتبال ایران ۵۱ گل اســت و بهترین زوج هجومی 

در دوره های مختلف تیم ملی فوتبال هســتند. آزمون و طارمی با عبور از 
کریم باقری در رتبه دوم و ســوم بهترین گلزنان تاریخ ایران هستند و به 

احتمال زیاد در پایان مســابقات مقدماتی جام جهانی در این تورنومنت هم 
چنین شرایطی را ایجاد کنند. پیش از این مسابقه آزمون در بازی با کره شمالی 
از تعداد بازی های کریم باقری عبور کرد و با ۸۹ بازی ملی به همراه علیرضا 

جهانبخش در رتبه دهم قرار گرفت.

مستطیل سبز

پربیراه نیست اگر مدعی شویم با این دست فرمان 
نه تنها نمی توان از مرحله گروهی جام جهانی 2026 
صعود کرد بلکه با نتایجی ضعیف تر از دوره های 
پیشین حذف خواهیم شد. فوتبال در آسیا و جهان 
 پیشرفت کرده اما سهم ما از آن به »ما هیچ، ما نگاه« 

ختم شده است
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رشد شتابان شهرها و شهرنشینی و گسترش مشکلات زندگی شــهری موجب شده است تا نیاز به حضور 
فعالانه و تأثیرگذار بانوان در عرصه های مدیریت شــهری بیش از پیش احســاس شود؛ این موضوع طی 

سال های اخیر مورد توجه مدیران و برنامه ریزان شهری قرار گرفته است.
به گزارش خبرگزاری »ایمنا«، در بیشــتر کشورهای توسعه یافته یکی از مســائل مهم در مدیریت شهری 
مشــارکت پایدار تمام گروه های اجتماعی در رسیدگی به امور شهری اســت؛ بدون شک مشارکت مردم و 
شهروندان از تمام اقشار و گروه های سنی، اصلی ترین عامل در راه موفقیت مواد قانونی و دستیابی به شهری 

ایده آل در تمام زمینه ها است.
کارشناسان بر این باور هستند که برای دستیابی به عدالت اجتماعی باید فضاها به گونه ای بازنگری شود که 
به نیازهای ویژه بانوان توجه کند و امکان حضور آن ها در عرصه های اجتماعی فراهم آید؛ در چنین شــهری 
تمام شــهروندان باید بتوانند بی هیچ حاشیه ســازی، در کنار یکدیگر زندگی کنند و فضای عمومی به واقع 

همگانی و برابر باشد.
فضاهای شهری به عنوان بســتری برای بروز تعاملات اجتماعی و فرهنگی میان شهروندان، باید نیازهای 
گروه های مختلف از جمله بانوان را به طور یکسان برآورده سازد؛ این فضاها محل تقاطع فعالیت ها و رفتارهای 
انسانی است، به همین دلیل لازم است تا طراحی و برنامه ریزی فضایی آن ها به گونه ای باشد که هر فردی، 

فارغ از جنسیت، سن و نژاد بتواند به آن ها دسترسی داشته باشد و از آن بهره مند شود.
فضاهای عمومی شهری، از جمله میادین، پارک ها و معابر نه تنها به عنوان بسترهای خدماتی و روزمره بلکه 
به عنوان محافلی برای تعاملات اجتماعی عمل می کند، بنابراین طراحی این فضاها باید به گونه ای باشد که 

تمام گروه های جامعه از جمله بانوان بتوانند در آن ها به راحتی و ایمنی فعالیت داشته باشند.
احمدرضا مصور، رئیس کمیســیون حقوقی، برنامه ریزی و پایش مصوبات شورای اسلامی شهر اصفهان 
به تازگی در اظهارنظری اشاره کرده است: »وظیفه ما این است که برای گروه های مختلف شهروندان از جمله 
کودکان و نوجوانان حتی افراد کهن سال امکاناتی را فراهم کنیم تا بتوانند از محیط شهری و تفریحی بهره مند 
شوند؛ در حال حاضر سرانه های تفریحی در شهر اصفهان پایین اســت، به طور مثال دختران برای ورزش و 
تفریح با محدودیت های جدی روبه رو هســتند؛ دستگاه های مســئول تاکنون به اندازه کافی در این زمینه 

تلاش نکرده اند.«

مدلهایفضایکاراشتراکیباتوجهبهظرفیتهایشهربرایبانواناصفهانایجادمیشود
در همین رابطه فرزانه کلاهدوزان، رئیس کمیسیون خانواده، بانوان و جوانان شورای اسلامی شهر اصفهان در 
این باره به خبرنگار »ایمنا« می گوید: آغاز این دوره مدیریت شهری در دوران کرونا بود و شهر نیاز شدیدی به 

نشاط داشت، اما به دلیل محدودیت های کرونا این امکان محدود شده بود.
وی با بیان اینکه مدیریت شــهری تلاش کرد رویدادهای متنوعی را به ویژه برای بانوان در مناســبت های 
مختلف از جمله روز زن، روز دختر و مناسبت های مشابه اجرا کند، می افزاید: برنامه هایی همچون »مهمان 
مامان« و »دختر خورشید« به عنوان بخشی از این رویدادها مورد توجه قرار گرفت تا تمام بانوان شهر از این 

برنامه ها بهره مند شوند.
رئیس کمیسیون خانواده، بانوان و جوانان شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به نیازهای بانوان و رویکرد 
خانواده محور اقدامات تصریح می کند: با تکیه بر تحقیقات انجام شده در دوره های قبل به این نتیجه رسیدیم 
که مشکل اصلی خانواده ها، اشتغال و اقتصاد است، بنابراین سرمایه گذاری در زمینه ایجاد مراکز کار اشتراکی 

و حمایت از مشاغل خانگی با رویکرد خانوادگی انجام شد.
کلاهدوزان ادامه می دهد: به دلیل کمبود ســاختارهای اداری مرتبط با زنان، کمیســیون خانواده و جوانان 
تشکیل و در گام بعد به اداره بانوان تبدیل شد که هم اکنون برای آن بودجه در نظر گرفته شده است؛ این اداره 
زیر نظر ســازمان فرهنگی و معاونت فرهنگی شــهرداری اصفهان فعالیت می کند و هدف آن ایجاد محیط 
غنی برای زنانی غنی است. وی با اشاره به اینکه کتابخانه امیرقلی امینی به عنوان اولین فضای کار اشتراکی 
در اصفهان فعال است، خاطرنشان می کند: نخستین فضای کار اشتراکی در حوزه صنایع خلاق با محوریت 
کتاب در شهر اصفهان سال گذشته همزمان با سالروز تولد حضرت زهرا )س( در این کتابخانه افتتاح شد؛ 
در حوزه صنایع خلاق، فضای کار اشتراکی وجود داشته است، اما کتابخانه امیرقلی امینی، نخستین فضای 
کار اشتراکی در حوزه کتاب و کتاب خوانی در اصفهان است و ســال جاری نیز مدل های دیگر آن با توجه به 

ظرفیت های شهر اصفهان افتتاح می شود. 
رئیس کمیسیون خانواده، بانوان و جوانان شورای اسلامی شهر اصفهان ادامه می دهد: کار اشتراکی راهگشای 
مشــکلات بوده و در تمام حوزه ها از جمله صنایع دستی، صنایع خلاق، انیمیشــن، کتاب و دیگر موارد یک 

راهبرد موفق است.
کلاهدوزان با اشاره به بهســازی و توســعه باغ های بانوان اظهار می کند: در گذشــته پروژه باغ های بانوان 
توسط گذشــتگان با هدف ایجاد فضایی مناسب برای بانوان راه اندازی شــده بود، اما با توجه به تغییرات و 
نیازسنجی های جدید رویکرد بعضی از آن ها تغییر کرد و در حال حاضر به روزرسانی و بهینه سازی این فضاها 

به عنوان بخشی از برنامه های مدیریت شهری در دستور کار قرار دارد.
وی تصریح می کند: در حال حاضر فاز نخست طرح توســعه باغ بانوان طلوع اجرا شده است و فاز دوم آن 
در مرحله انتخاب پیمانکاران قرار دارد، همچنین طرح باغ بانوان پردیس تصویب شــده و به منظور انتخاب 

پیمانکار به مناقصه گذاشته شده است.
رئیس کمیسیون خانواده، بانوان و جوانان شورای اسلامی شهر اصفهان می افزاید: با توجه به فصل سرد سال 
که باغ های بانوان مراجعه کننده کمتری نسبت به نیمه نخست سال دارد، عملیات عمرانی و بهسازی آن ها 

انجام می شود تا در فصل گرم سال آماده بهره برداری باشد.
کلاهدوزان با اشاره به لزوم رســیدگی به بانوان کارتن خواب و بی سرپناه تأکید کرد: با توجه به نزدیک شدن 
فصل سرما، در کمیسیون سلامت و خدمات شهری به مسئله بانوان کارتن خواب و بانوان بی سرپناه پرداخته 

شد؛ برنامه های حمایتی مورد نیاز از جمله جمع آوری و ســاماندهی این افراد بر عهده شهرداری است، در 
 حالی که غربالگری و مراحل درمانی توســط نهادهای دیگر همچون بهزیســتی و دانشگاه علوم پزشکی

انجام می شود.
وی با اشاره به حمایت از مشاغل خانگی تصریح می کند: اغلب مشــاغل خانگی هدف اصلی اقتصادی را 
محقق نمی کند، اما بعضی مشاغل ظرفیت ایجاد شــرایط برای درگیر شدن کل خانواده در این نوع مشاغل 

به منظور بهینه سازی وضعیت اقتصادی خانواده ها را دارد.
رئیس کمیسیون خانواده، بانوان و جوانان شورای اسلامی شهر اصفهان ادامه می دهد: یکی از رویکردهای 
مدیریت شهری این بود که وقتی یک زن وارد مشاغل خانگی می شود، تنها او به عنوان فردی که کار می کند 
نباشد بلکه سایر اعضای خانواده نیز در این فرایند مشارکت کنند، زیرا این امر موجب می شود مشاغل خانگی 

به مشاغل خانوادگی تبدیل شود و اثرات اقتصادی مثبت بیشتری برای خانواده ها به دنبال داشته باشد.

۹۰درصدخدماتفرهنگیشهراصفهانبهبانواناختصاصدادهشدهاست
مریم آقایی، مشاور شهردار اصفهان در امور بانوان و مسئول دفتر تخصصی بانوان شهرداری اصفهان به »ایمنا« 
می گوید: شورای مشورتی بانوان موظف به فعالیت در حوزه سیاست گذاری بود و برخلاف حوزه های عملیاتی 
و اجرایی، مسئولیتی در این زمینه ها نداشت، چرا که به این شــورا بودجه ای تعلق نمی گرفت و وظایف آن 
در حیطه مشاوره تعریف شده بود؛ در این راستا انتظار می رفت که شورا در زمینه سیاست گذاری مشارکت و 
فعالیت داشته باشد. وی با اشاره به شورای مشورتی بانوان با هدف تأثیرگذاری دیدگاه های بانوان در مدیریت 
شهری و با توجه به رویکرد شورای ششم، اقدام به برگزاری نشست های نخبگانی با شهردار کرد، می افزاید: 
این نشســت ها با حضور نخبگان از حوزه های مختلف مرتبط با مدیریت شهری نظیر حمل ونقل و ترافیک، 

عمران، شهرسازی و حتی حوزه های ایثار و فداکاری برگزار شد.
مشاور شهردار اصفهان در امور بانوان و مسئول دفتر تخصصی بانوان شهرداری اصفهان ادامه می دهد: در این 
جلسات، طرح ها، ایده ها و نقدهای مختلف در خصوص مدیریت شهری ارائه و تمام آن ها به صورت مکتوب 
ثبت می شد، شهردار نیز بر اساس این نظرات برنامه ریزی و در صورت لزوم به پاسخگویی در همان جلسه 

می پرداخت؛ بعضی طرح ها نیز بررسی و پیگیری های لازم برای اجرای آن ها انجام می شد.
آقایی با اشاره به نقش بانوان در مدیریت شــهری بیان می کند: اقدام دیگری که در حوزه مدیریت شهری 
توسط شورای اسلامی شهر انجام شد، پژوهش و واکاوی نقش بانوان در مدیریت شهری بود؛ در این راستا 
جلساتی با حضور بانوان از اقشار مختلف برگزار شد که تبلیغات مربوط به آن نیز به صورت شهری انجام شد؛ 
طی این فرایند بانوان علاقه مند با پر کردن پرسشنامه هایی، مسائل مختلف شهری را مطرح کردند و در ادامه 
جلساتی با حضور نخبگان شهری برای بررسی و حل این مسائل برگزار و به طور کلی توانمندی بانوان در اداره 

شهر با این فرایندها به کار گرفته شد.
وی خاطرنشان می کند: در حوزه کارکنان ورود خاصی صورت نگرفت، با این حال بعضی از بانوان که پیش تر 
در رده های مدیریتی و ارشــد حضور داشتند حفظ شدند؛ اگرچه شــهردار خانم منصوب نشد، اما در سطح 

معاونت ها و ریاست ادارات به بانوان مسئولیت هایی محول شد.
مشاور شهردار اصفهان در امور بانوان و مسئول دفتر تخصصی بانوان شهرداری اصفهان با اشاره به اینکه مرکز 
بانوان آفتاب از حدود ۱۰ سال پیش تاکنون فعالیت دارد و در سه ســال گذشته تحت مدیریت جدید بوده 
است، بیان می کند: این مرکز با مأموریت هایی همچون ارتقای سطح توانمندی زنان، ترویج فرهنگ زیست 

عفیفانه، تقویت سبک زندگی ایرانی-اسلامی و تبیین »الگوی سوم زن« به فعالیت می پردازد.
آقایی اضافه می کند: الگوی سوم زن تعریف جدیدی از زن ایرانی-اسلامی ارائه می دهد؛ زنی که نه شرقی و 
نه غربی است و در عرصه های فردی، خانوادگی و اجتماعی توانمند شده است و نقش های مادری، همسری 

و اجتماعی خود را ایفا می کند.
وی می گوید: در راســتای این اهداف مرکز اقدام به برگزاری کنگره هایی از جمله کنگره بانوان شهید استان 
اصفهان و بزرگداشت بانوان برجســته ای همچون بانو مجتهده امین و خانم همایونی کرده است؛ در زمینه 

ارتقای فرهنگ زیست عفیفانه و هویت بانوان نیز برنامه ریزی هایی صورت گرفته و محتوای علمی و آموزشی 
تولید شده اســت که این محتواها در مدارس دوره دوم دبیرســتان دخترانه به دانش آموزان آموزش داده 

می شود و تاکنون ۱۰ هزار دانش آموز از این برنامه بهره مند و بازخورد رضایت بخشی داشته اند.
مشاور شهردار اصفهان در امور بانوان و مسئول دفتر تخصصی بانوان شــهرداری اصفهان با اشاره به رویداد 
»شــهردخت« و مشــارکت دختران نوجوان عنوان می کند: شــهرداری در تعامل با آموزش و پرورش و با 
بهره گیری از توانمندی دختران نوجوان، رویدادی به نام »شهردخت« را در اردیبهشت سال جاری و هم زمان 

با روز دختر برگزار کرد.
آقایی می افزاید: این رویداد با همکاری شــش ناحیه آموزش و پرورش برگــزار و در آن توانمندی دختران 
هنرستانی به نمایش گذاشته شد؛ در کنار این رویداد فضای آموزشی نیز فراهم شده بود و برای تحقق کامل 

این فضا یک محیط تفریحی هم اختصاص پیدا کرد.
وی با بیان اینکه دفتر بانوان در راستای بهره گیری از ظرفیت های دختران نوجوان، اقداماتی نظیر دعوت از 
دانش آموزان هنرستانی در رشته گرافیک برای طراحی پوســتر انجام داد، بیان می کند: در صورت نداشتن 
مهارت، آموزش های لازم به دانش آموزان ارائه می شد تا توانمند شــوند؛ اگر پوسترهای تولیدی در سطح 
نمایشگاه شهری قابل ارائه بود به نمایش گذاشته می شد و در صورت داشتن کیفیت نمایشگاهی، در کتابخانه 

مرکزی نمایشگاهی برگزار می شد.
مشاور شهردار اصفهان در امور بانوان و مسئول دفتر تخصصی بانوان شهرداری اصفهان خاطرنشان می کند: در 
رویداد »شهردخت« پس از داوری آثار، به دانش آموزان نمایشگاهی در کتابخانه مرکزی اصفهان اختصاص 

داده شد که مورد استقبال قرار گرفت.
آقایی با اشــاره به نمایشگاه »شــهربانو« و تکریم بانوان اظهار می کند: سال گذشــته به مناسبت هفته زن 
نمایشگاه »شهربانوی زندگی« در محل پل شهرستان با استفاده از ظرفیت های بانوان شهر برگزار شد؛ این 
نمایشگاه شامل خدمات متنوع از حوزه های علم و فناوری، تربیتی، رسانه، کتاب، ورزش و دیگر زمینه ها بود.

مشاور شهردار اصفهان در امور بانوان و مسئول دفتر تخصصی بانوان شهرداری اصفهان با تأکید بر اینکه در 
این نمایشگاه اجزای مختلف شهری به تکریم نقش زن و مادر پرداخت، خاطرنشان می کند: با اصناف شهر 

مذاکره شد تا تحت عنوان »شهربانوی زندگی« به بانوان تخفیف هایی ارائه شود.
آقایی تصریح می کند: در نمایشــگاه پل شهرســتان برای بانوان فضایی تفریحی فراهم شــد که به دلیل 
محدودیت های موجود برای آن ها، فرصتی ویژه محسوب می شد، همچنین در این فضا مطالبه های شهری 

و شهروندی مطرح شد و تأکید بر توجه بیشتر مسئولان به این حوزه ها صورت گرفت.
وی بیان می کند: بر اساس اطلاعات دریافتی قرار است باغ بانوان پردیس با تغییراتی در رویکرد و فضاسازی 

همراه شود که اگر این اتفاق رخ دهد، تحول بزرگی خواهد بود.
مشــاور شــهردار اصفهان در امور بانوان و مســئول دفتر تخصصی بانوان شــهرداری اصفهان با اشــاره به 
توسعه فردی بانوان و کانون مادران می گوید: در حوزه توســعه فردی زنان، »کانون مادران« در سطح شهر 
فعالیت می کند و رویکرد آن مبتنی بر خانواده محوری و راه حل گرایی اســت؛ بر اساس جلسات اتاق فکر با 
روان شناسان نیاز اصلی شهروندان به ویژه بانوان در زمینه خودشناسی و خودآگاهی مورد تأکید قرار گرفت.

آقایی عنوان می کند: تمام برنامه ها و خدمات ارائه شــده توسط دفتر بانوان شــهرداری اصفهان رویکردی 
خانوادگی داشته است؛ به عنوان مثال در هفته زن تکریم بانوان با محوریت خانواده انجام شد و فرصت های 
مختلف همچون استفاده از تله کابین، باغ های بانوان و فضاهای شهری به بانوان و خانواده هایشان ارائه شده 
است؛ تخفیف ها و امکانات نه تنها به زنان، بلکه به اعضای خانواده آن ها نیز تعلق گرفت تا محیط شهری بیش 

از پیش خانواده محور شود و در صورت ارائه فضای ویژه زنان، پیوست های جمعیتی نیز در نظر گرفته شود.
وی با اشاره به فرهنگســرای خانواده و برنامه های مرتبط تصریح می کند: فرهنگسرای خانواده نیز به طور 
ویژه به موضوعات خانواده محور پرداخته است و برنامه هایی نظیر »سینما گپ« با محوری بر تقویت بنیان 
خانواده برگزار می کند؛ در این برنامه شرکت کنندگان علاوه بر تماشــای فیلم به صورت رایگان تحلیل های 

روانشناختی نیز دریافت می کنند.
مشاور شهردار اصفهان در امور بانوان و مسئول دفتر تخصصی بانوان شهرداری اصفهان ادامه می دهد: هدف 
این برنامه ها ارتقای توانمندی خانواده ها به ویژه از طریق توانمندســازی بانوان که به عنوان پایه خانواده در 

مدیریت روابط و ارتقای کل اعضای خانواده ایفای نقش می کنند است.
آقایی با اشــاره به خدمات فرهنگی برای بانوان اظهار می کند: حدود ۹۰ درصــد خدمات فرهنگی به بانوان 
اختصاص داده شده که نشان دهنده رویکرد مثبت در تقویت جایگاه آن ها است، با این حال محرمیت ویژه ای 
که در باغ های بانوان فراهم شده است، در فرهنگسراها وجود ندارد؛ بنابراین، برنامه هایی برای ایجاد فضاهایی 
مشابه و تبدیل بعضی فرهنگسراها به »شهربانو« در دست اجرا است تا محیط های امن تر و اختصاصی تری 
برای بانوان فراهم شود. وی می افزاید: یکی از اقدامات نوآورانه شهرداری اصفهان ایجاد فضای کار اشتراکی 
برای بانوان است که مورد بازدید و توجه شــهرداری های دیگر کلان شــهرها قرار گرفته است؛ در این راستا 
کتابخانه علامه امینی به فضایی برای فعالیت بانوان علاقه مند به حوزه کتاب تبدیل شــد و هر کدام از این 

بانوان فضایی برای کار و تبادل نظر دارند.
مشاور شهردار اصفهان در امور بانوان و مســئول دفتر تخصصی بانوان شــهرداری اصفهان ادامه می دهد: 
برنامه هایی برای ایجاد فضاهای اشــتراکی در حوزه هایی همچون صنایع دستی در حال پیگیری است که 

امیدواریم تا پایان سال یا در هفته زن یا دهه فجر به افتتاح آن ها برسیم.
آقایی با اشــاره به آینده و توسعه فضاهای اشــتراکی و خدمات بیشــتر برای بانوان خاطرنشان می کند: 
برنامه های دیگری برای توسعه فضاهای کار اشــتراکی و خدمات دیگر در حال بررسی و پیگیری است تا 
 بانوان بتوانند در حوزه های مختلفی نظیر کســب وکار، صنایع دســتی و دیگر زمینه ها فعالیت و رشد کنند، 
زیرا این فضاها نه تنها بستری برای کار و کسب وکار فراهم می کند، بلکه محلی برای تعامل، تبادل تجربیات 

و توانمندسازی بیشتر بانوان است.

شنبه۳آذر۲۱/۱۴۰۳جمادیالاولی۲۳/۱۴۴۶نوامبر۲۰۲۴/شماره۴۲۳۳

مدیر منطقه ۸ شهرداری اصفهان گفت: با توجه به درخواست های مردمی درباره 
کاهش ترافیک خیابان شهید خلیفه سلطانی که دلایل آن تردد زیاد وسایل نقلیه 
و کاربری های خدمات خودرویی اســت، عملیات تعریض این خیابان با اصلاح 

هندسی با اعتباری بالغ بر ۶۰ میلیارد ریال انجام خواهد شد.
حســن محمدحســینی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشــاره به نارضایتی های 
شهروندان درباره ترافیک زیاد خیابان شهید خلیفه ســلطانی اظهار کرد: یکی از 
خیابان های پرتردد منطقه ۸ شهرداری اصفهان که بین خیابان امام خمینی )ره( 
و میدان شهدای امنیت به طول ۱۳۰۰ متر قرار دارد، به دلیل وجود اصناف خدمات 
خودرویی و پارک وسایل نقلیه در مجاورت مغازه ها، تردد سایر خودروها و رهگذران 

را با مشکل روبه رو کرده است.
وی افزود: طبق بند ۲۷ و تبصره یک ماده ۵۵ قانون شهرداری ها، هرگونه سد معبر 
و اشغال پیاده روها ممنوع بوده و شهرداری مکلف است از آن جلوگیری و در رفع 

موانع موجود و آزاد کردن معابر و اماکن مذکور به وسیله مأموران خود اقدام کند، 
از این رو این منطقه با صدور اخطار به کســبه این خیابــان، عواقب رعایت نکردن 
سد معبر را متذکر شده است. مدیر منطقه ۸ شهرداری اصفهان با اشاره به دلایل 
دیگر ترافیک خیابان شهید خلیفه سلطانی تاکید کرد: درست است که سد معبر 
خودروها یکی از دلایل ترافیک این خیابان محســوب می شــود، اما عرض کم و 
افزایش تردد در این خیابان نیز دلیل دیگر افزایش ترافیک اســت که طبق طرح 
مصوب با اجرای طرح آماده شده اصلاح هندسی، عرض تردد حدود ۵ متر افزایش 

خواهد یافت تا مشکل اصلی این خیابان رفع شود.
محمدحسینی با اشــاره به هزینه ۶۰ میلیارد ریالی پروژه تعریض خیابان شهید 
خلیفه ســلطانی گفت: عملیات اجرایی تعریض این خیابان به منظور تسهیل در 
تردد خودروها به زودی آغاز می شود و امیدواریم با رعایت شهروندان، ترافیک این 

خیابان با کاهش چشمگیری روبه رو شود.

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه بسترهای لازم برای سرمایه گذاران 
در حوزه های اقتصادی، مســکن و گردشــگری در اصفهان فراهم اســت، گفت: 
به عنوان مدیران شــهری تلاش می کنیم زیرســاخت های لازم را فراهم کنیم تا 

آیندگان نیز بتوانند از این فرصت بهره مند شوند.
محمدرضا فلاح در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: شهرداری ها اگر برای کسب درآمد 
تنها به صدور پروانه ها اکتفا کنند، پاســخگوی هزینه ها نیســت، چراکه وضعیت 
معیشت مردم به گونه ای نیست که مدام ساخت وساز داشته باشند و شاهد رکود 
ساخت وساز هستیم.وی با تأکید بر اینکه درآمد شهرداری را باید به سمت جذب 
سرمایه گذار ببریم، افزود: اگر خواستیم سرمایه گذار به کار وارد شود، باید از شعار 
دوری کنیم و به صورت عملیاتی فرش قرمز پهن کنیم؛ اگر ســرمایه گذار چندین 
روز معطل دیدار با شــهردار منطقه بماند و درگیر بوروکراسی اداری باشد، ناامید 
می شــود.وی با بیان اینکه تمام تلاش مدیران شــهر اصفهان این است که طبق 

ضوابط و شرایط کار کنند، تصریح کرد: اگر بخواهیم شهر توسعه پیدا کند، باید قانون 
را بر اساس شهر بومی سازی کنیم، نه اینکه به گره های قبلی اضافه کنیم.فلاح با 
بیان اینکه یکی از مشکلات کدهای ارتفاعی است، گفت: در حالی که زمین گران 
شده است، اگر شخصی نتواند مجوز ساخت طبقات بیشتر بگیرد، به صرفه نیست 
و هزینه نمی کند؛ قیمت مصالح ساختمان در شهر و روستا یکسان است، از این رو 
سرمایه گذار جایی سرمایه گذاری می کند که بتواند بهره وری داشته باشد، بنابراین 
بازی باید برد-برد باشد.وی افزود: اگر مدیران استانی به میدان بیایند و دیدگاه 
جذب سرمایه گذار داشته باشند، علاوه بر توســعه و آبادانی شهر از فشار به مردم 

شهر کاسته می شود و دیگر برای جذب درآمد، به صدور پروانه اکتفا نمی شود. 
عضو شورای شــهر اصفهان با اشــاره به اهمیت حوزه گردشــگری تصریح کرد: 
شــهرداری موظف اســت برای این امر ســرمایه گذاری کند، اگر ســرمایه گذار 
گردشگری جذب کنیم، بسیاری از هزینه ها از دوش شهرداری برداشته می شود.

شادیدانشآموزانازسرویسدهی
ونتاکسیدرمحلهحصهاصفهان

رئیس مرکز پژوهش های شــورای اسلامی شــهر اصفهان نوشت: حضور ون 
تاکسی در محله حصه که از مطالبات افراد ســاکن آن نقطه از شهر بود، موجب 

شادی دانش آموزان حصه شد. به گزارش »ایمنا«، مصطفی نباتی نژاد در صفحه 
شخصی خود در اینستاگرام نوشت:

وَنتاکسیوبغضوشادیدانشآموزانحصه
هفته قبل و در جریان نشســت دانش آموزان با اعضای شــورا یکی از دختران 
نجیب شهرم، با انتقادی بغض آلود در خصوص عدم وجود سرویس حمل ونقل 

انتقالی بین محلات حصه  شــمالی و جنوبی )که بچه ها برای رفت و آمدشان 
از یک مسیر و فضای بی دفاع شــهری امنیت روانی ندارد و …( صحن شورا را 

عجیب تحت تأثیر قرار داد. 
همزمان همه اعضای شورا، شروع به پیگیری از معاون حمل ونقل و مدیرعامل 
اتوبوسرانی کردیم و ایشان قول مساعد دادند؛ البته شنیده بودم که مادر بزرگوار 
آقای بحیرایی در بستر بیماری است. معاون ایشان با ارسال پیام ویدیویی عملی 

 شدن قول شرکت را نشــان داد که البته همزمان با فقدان مادر مدیرعامل بود؛ 
گریه آن روز دختر و شور و شعف امروز دانش آموزان را که دیدم به دلم افتاد این 

شادی ان شاءا...نوری است به سمت مزار آن مادر مرحومه.
 پ ن: قدردان تلاش های مجاهدانه همه تلاشــگران مدیریت شهری هستیم 
و از خدا می خواهیم تا آنجا که می شــود و می توانیم برای رفع مشکلات مردم 

قدم برداریم.

مدیر منطقه ۸ شهرداری اصفهان:

خیابانخلیفهسلطانیبااعتبار۶۰میلیاردریالتعریضمیشود
عضو شورای اسلامی شهر اصفهان:

بسترهایلازمبرایسرمایهگذاراندراصفهانفراهماست

رویکرد مثبت در تقویت جایگاه زنان در شهر

نصف جهان میدان جدیدی برای توانمندی بانوان
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مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه در آیین اختتامیه ممیزی خارجی استانداردهای 
مدیریتی این شــرکت گفت: یکی از مؤلفه های اصلی تحقق شــعار خلق آینده 
بهتر ایجاد تحول و بهبود مستمر است که لازمه این امر داشتن تفکر سیستمی و 
سیستم های مدیریتی است اما چه خوب است که همه ممیزی ها و ارزیابی ها 
با در نظر گرفتن محدودیت ها انجام شــود، چرا که اگر اینگونه نگاه شود ارزش 
دستاوردهای فولاد مبارکه با وجود محدودیت انرژی و مواد اولیه، حمل و نقل، 
حمله سایبری و بحران رسانه ای ناشی از اتهام علیه این شرکت، تحریم ها، تغییر 
مکرر قوانین حاکم بر فضای کسب و کار، محدودیت تخصیص ارز و ثبت سفارش 

و… بیشتر نمایان و مشخص خواهد شد.
به گزارش »ایراسین«، محمد یاســر طیب نیا اظهار کرد: ما در فلسفه وجودی 
فولاد مبارکه خلق آینده بهتر برای خود و کشــورمان را دنبــال می کنیم، یکی از 
مؤلفه های اصلی تحقق این هدف ایجاد تحول و بهبود مستمر است که لازمه آن 
داشتن تفکر سیستمی و سیستم های مدیریتی است و جهت حصول اطمینان 
از اجرای صحیح این سیستم ها، ممیزی های مداوم و بهبودهای مستمر حاصل 

از آن ضروری است.
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه با بیان اینکه چه خوب است که همه ممیزی ها 
و ارزیابی ها با در نظر گرفتن محدودیت ها انجام شود، تصریح کرد: اگر اینگونه 
نگاه شود ارزش دستاوردهای فولاد مبارکه بیشتر نمایان و مشخص خواهد شد.

طیب نیا در ادامه بــه محدودیت های فزاینده انرژی طی ســه ســال اخیر در 
فولاد مبارکه و همچنین دیگر صنایع کشــور اشــاره کرد و گفت: از ســال 1400 
محدودیت های انرژی هر ســاله افزایش یافته و فرصت هــای تولید مازاد بر 
ظرفیت کارخانه که محصول بهره وری همکاران ما می توانست باشد را به واسطه 
محدودیت های برق و گاز از دست دادیم. اما علیرغم افزایش این محدودیت ها 
طی دو سال گذشته و سال جاری تاکنون با افزایش تولید و عبور از ظرفیت اسمی 
رکوردهای پیاپی تولید شکسته شده و همواره افزایش تولید و سودآوری شرکت 

را شاهد بوده ایم.
وی با بیان اینکه محدودیت مــواد اولیه، انرژی، آب، مشــکلات حمل و نقل، 
تخصیص ارز، ثبت ســفارش، تغییر مکرر قوانین و مقررات فضای کسب و کار، 
حمله سایبری، فشارهای رسانه ای به ویژه در خصوص اتهام اختلاس ۹2 هزار 
میلیارد تومانی و پس لرزه های آن همچنان باقی است، به صورتی که در برخی 
اوقات این اتفاقات در برهه ای از زمان کل سیســتم مدیریتی را تحت تأثیر قرار 
می دهد، گفت: مــا باید این شــرایط را مدیریت می کردیــم و کار خود را پیش 

می بردیم تا سازمان به دستاوردهای ارزشمند خود برسد.
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه با بیان برخی از دستاوردهای این شرکت طی سه 

سال اخیر ابراز کرد: ما علی رغم محدودیت های انرژی و در حالی که روند تولید 
از سال 1400 نزولی شده بود، با اتخاذ تمهیدات و برنامه ریزی لازم، روند تولید را 
صعودی کرده و این بدان معناست که سیستم های مدیریتی در این جریان به 

خوبی عمل کرده است.
وی با بیان اینکه در حــوزه انتقال آب دریا و تصفیه پســاب نیز اقدامات خوبی 
انجام شده اســت، ادامه داد: پروژه انتقال آب تا دو ماه آینده مشکل آب همه 
صنایع استان اصفهان را به عنوان صنعتی ترین استان کشور برطرف خواهد کرد.

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه افزود: مطالعات میدان گازی نیز انجام شده و به 
زودی قرارداد عملیات استحصال آن به امضا خواهد رسید.

وی همچنین با اشاره به راه اندازی خط تولید الکترود اردکان افزود: امسال این 
پروژه نیز در مدار تولید قرار خواهد گرفت.

طیب نیا گفت: علاوه بر موارد فوق شــرکت فولاد مبارکه دستاوردهای جهانی و 
ملی متعدد دیگری در قالب تندیس ها و جوایز تحصیل نموده، که از جمله این 
جایزه ها می توان به جایزه تعالی سازمانی، جایزه علمی فناوری و نوآوری، جایزه 

مدیریت مالی، جایزه ملی مدیریت ابر پروژه نیروگاه و غیره اشاره کرد.
مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه با بیان اینکه برنامه ریزی کرده ایم که شرکتی 
 قدرتمند، به روز، نوآور و شکســت ناپذیر در برابر محدودیت ها داشــته باشیم، 

اضافه کرد: ما نهایتاً تا پایان سال آینده و حتی تا نیمه سال آینده دیگر محدودیت 
انرژی برق را نخواهیم داشت، تا پایان سال 1405 مشکل محدودیت گاز را برطرف 
خواهیم نمود و تا 2 ماه آینده محدودیت آب برای فولاد مبارکه و ســایر صنایع 

استان مرتفع خواهد شد.

بلوغ سازمانی فولاد مبارکه قابل تقدیر است
ســرممیز شــرکتSGS  نیز در آیین اختتامیه ممیزی خارجی استانداردهای 
مدیریتی فولاد مبارکه گفت: همچون گذشته همراهی خوبی از سوی فولاد مبارکه 
برای انجام این ممیزی صورت گرفت، در نهایت فارغ از یافته هایی که مانند هر 
ممیزی دیگری که طبیعتاً داریم، به فولاد مبارکه تبریک می گوییم به دلیل سطح 

بلوغ بسیار خوبی که دارد و همواره پذیرای ممیزان است.
سید محمد رضا حسینیان، سرممیز شرکت SGS در خصوص اجرای ممیزی در 
این شرکت گفت: ممیزی ما به مدت چهار هفته و در قالب تیم ۹ نفره در کمیته ها 

و نواحی مختلف برگزار شد.
وی ادامه داد: امروز جمع بندی نهایی ممیزی بود و شــرکت فــولاد مبارکه در 
خصوص 10 استانداردی که در حال حاضر دارد برای برخی تمدید اعتبار و برخی 

صدور مجدد گواهینامه توصیه شد.

حسینیان گفت: همچون گذشــته همراهی خوبی از ســوی فولاد مبارکه برای 
انجام این ممیزی صورت گرفت، در نهایت فارغ از یافته هایی که مانند هر ممیزی 
دیگری که طبیعتاً داریم، به فولاد مبارکه تبریک می گوییم به دلیل ســطح بلوغ 
بسیار خوبی که دارد و همواره پذیرای ممیزان است و این همراهی و پذیرایی آنها 

باعث می شود که ما بتوانیم تمرکز لازم را در کار خود داشته باشیم.

پیاده سازی ۴ استاندارد جدید در فولاد مبارکه در دستور کار است
معاون فناوری شــرکت فولاد مبارکه نیــز در آیین اختتامیــه ممیزی خارجی 
اســتانداردهای مدیریتی فولاد مبارکه گفت: در حال پیاده سازی 4 استاندارد 
انتشار گازهای گلخانه ای، رد پای کربن، تداوم کسب و کار و امنیت اطلاعات در 

فولاد مبارکه هستیم.
محمد ناظمی هرندی اظهار کرد: ممیزی خارجی اســتانداردهای مدیریتی در 

فولاد مبارکه از 5 آذر ماه آغاز شده و تا امروز ادامه داشته است.
معاون فناوری شرکت فولاد مبارکه افزود: تیم ۹ نفره از نمایندگی ایران شرکت 
SGS برای این ارزیابی در شرکت فولاد مبارکه حضور یافتند، در همه واحدهای 
فولاد مبارکه 168 جلسه برای ممیزی تشکیل شد. وی افزود: مدیریت مجموعه 
در برخی از حوزه ها از ممیزان می خواهد که توجه بیشتری داشته باشند و از نگاه 

نفر سوم این شرایط ارزیابی شود.
معاون فناوری شرکت فولاد مبارکه با بیان اینکه ما در فولاد مبارکه آموخته ایم که 
کل ممیزی های سازمان را در قالب ممیزی درون سازمانی انجام دهیم، گفت: در 

سال جاری ۹7 نفر از متخصصان و مدیران این ممیزی را انجام دادند. 
وی اضافه کرد: بر این اســاس چهار دوره آموزشــی با همــکاری و کمک واحد 
آموزش داشــتیم، برای 150 نفر حدود 3600 نفر ســاعت آموزش انجام شــد 
 و در طول ســال مغایرت هایــی که در ممیزی ها اعلام می شــوند را بررســی و 

برطرف خواهند کرد.
 ناظمی هرندی با بیــان اینکه ممیــزی در فولاد مبارکه از حدود ســال 74 و با 
 ایزو ۹001 آغاز شده است، اضافه کرد: در حال حاضر 12 استاندارد در فولاد مبارکه 
پیاده سازی شده است که دو استاندارد آزمایشگاه ها و استاندارد کرونا در قالب 

این ممیزی انجام نمی شود. 
معاون فناوری شرکت فولاد مبارکه با بیان اینکه در حال پیاده سازی 4 استاندارد 
انتشــار گازهای گلخانه ای، رد پای کربن، تداوم کســب و کار و امنیت اطلاعات 
در فولاد مبارکه هســتیم، تصریح کرد: از همه مدیران شــرکت فــولاد مبارکه و 
 همکاران که دغدغه دارند و نســبت به همه برنامه های شرکت همکاری دارند، 

قدردانی می کنم.

معاون وزیر راه و شهرسازی گفت: 24 میلیون ایرانی زیر سقف های خطرناک 
زندگی می کنند.

به گزارش خبرنگار »مهر«، محمــد آئینی روز پنجشــنبه در هفتاد و یکمین 
نشست بازآفرینی پایدار بافت شهری با موضوع »تحول حکمروایی بازآفرینی 
شهری«، با تأکید بر ضرورت تحول در بازآفرینی شهری اظهار کرد: بازآفرینی 
شهری بدون حضور و حمایت مردم ممکن نیست. مردمی سازی، نه فقط در 

سطح محله ها بلکه در تمام ابعاد شهری باید عملیاتی شود.
وی افــزود: ســاکنان بافت هــای فرســوده بایــد بداننــد در چه شــرایط 
مخاطره آمیزی زندگی می کنند و آگاهانه برای نوسازی یا مرمت منازل خود 
پیش قدم شــوند. در این راستا، رسانه ها نقش اساســی در آگاهی بخشی و 

تبیین اهمیت بازآفرینی ایفا می کنند.

بازآفرینی شهری؛ از برنامه ریزی علمی تا مشارکت مردمی
معاون وزیر راه و شهرســازی با مرور روندهای جهانی پس از جنگ جهانی 
دوم، به اهمیت مشــارکت ذی نفعان در مدیریت شــهری اشاره کرد و گفت: 
پس از شکست مدیریت علمی محض، این نتیجه حاصل شد که برنامه ریزی 
و اجرای سیاست های شهری باید با مشــارکت همه ذی نفعان صورت گیرد. 
در حوزه بازآفرینی شــهری نیز این نگاه در حال تقویت است و نیاز به تحول 

جدی در این حوزه داریم.
وی ادامه داد: در ایران، شرکت بازآفرینی شهری به عنوان نهاد سیاست گذار 
ذیل معاونت شهرســازی فعالیت می کند و وظیفــه دارد تحولات بازآفرینی 
شــهری را در ســطح ملی و اســتانی دنبال کند. اما این تحــولات نیازمند 

سیاست گذاری صحیح، حمایت های مالی و بسترسازی مناسب است.

چالش های شش گانه در بازآفرینی شهری
آئینی با اشاره به اســناد ملی بازآفرینی شهری گفت: طبق این اسناد، شش 
پهنه شــامل بافت های تاریخی، بافت های فرســوده میانی، سکونتگاه های 
غیررسمی، پهنه های ناسازگار با شهر )مانند زندان ها و پادگان ها(، پهنه های 
انسان ساز مخاطره آمیز )مانند دکل های برق فشار قوی( و حاشیه های اطراف 

بافت های تاریخی در اولویت بازآفرینی قرار دارنــد. وی ادامه داد: بیش از 
170 هزار هکتار از اراضی کشور شــامل این پهنه هاست که حدود 24 میلیون 
نفر از جمعیت کشور را دربرمی گیرد. از این تعداد، 2 میلیون و 600 هزار واحد 
مسکونی در شرایط خطرناکی قرار دارند و سقف های لرزانی دارند که نیازمند 

اقدامات فوری است.

راهکارهای مدیریت کارآمد در بازآفرینی شهری
مدیرعامل شــرکت بازآفرینی شــهری ایران با اشــاره به سیاست های نظام 
جمهوری اسلامی ایران در حوزه بازآفرینی شهری تأکید کرد: مدیریت کارآمد 
در این حوزه به معنای دستیابی به اهداف تعریف شده در زمان، هزینه و کیفیت 
مناسب است. سیاســت های نظام در این زمینه بر کاهش هزینه ها، افزایش 
بهره وری و ایجاد تحولات کیفی تأکید دارند. دولت سیزدهم نیز با تدوین سند 

تحولی در حوزه بازآفرینی شهری، این مسیر را مشخص کرد.

مردمی سازی؛ کلید موفقیت در بازآفرینی شهری
وی با تأکید بــر اهمیت مردمی ســازی در بازآفرینی گفت: مردمی ســازی 
فقط محدود به ساکنان محلات هدف نیســت؛ بلکه تمام مردم شهر باید در 
این فرآیند مشــارکت کنند. علاوه بر ســاکنین و مالکان، گروه های جهادی، 

دانشجویان، دفاتر تسهیل گری و نخبگان محلی نیز باید به میدان بیایند.
معاون وزیر راه و شهرسازی افزود: شهرداری ها به عنوان نهادهای کلیدی در 
مردمی سازی وظیفه دارند با رفع موانع و جلب حمایت های لازم، این فرایند 
را تسهیل کنند. حلقه های میانی شــامل معتمدان محله ها، جوانان محلی و 

دیده بانان محلات نیز باید در این مسیر فعال شوند.

اقتصاد و مشوق ها؛ گام های عملیاتی بازآفرینی
وی با اشاره به مشکلات مالی ساکنان بافت های فرسوده تصریح کرد: ریشه 
بســیاری از ناپایداری ها در اقتصاد اســت. مردم باید توان مالی کافی برای 
نوسازی و مرمت خانه هایشان داشته باشند. در این راستا، شبکه بانکی کشور 
و ستادهای بازآفرینی شهری در همه سطوح باید تسهیلات مالی و بسته های 

تشویقی ارائه دهند.
آئینی تأکید کرد: تســهیل در صدور مجوزهای نوســازی، کاهش هزینه های 
اداری و مشوق های شهرسازی از جمله اقداماتی است که می تواند مردم را به 

مشارکت در بازآفرینی ترغیب کند.

ظرفیت های هشداردهنده؛ عبرت از زلزله بم
وی با اشــاره به حادثه زلزله بم گفت: بم یک نمونه تاریخی است که می تواند 
به عنوان هشداری جدی در سیاست گذاری های بازآفرینی مورد استفاده قرار 
گیرد. خانه های فرسوده و ناایمن جان میلیون ها نفر را تهدید می کنند و باید 

از چنین تجاربی عبرت بگیریم.
معاون وزیر راه و شهرسازی در پایان گفت: بازآفرینی شهری یک مسئولیت 
همگانی است و تحقق آن نیازمند همگرایی میان دولت، شهرداری ها، شبکه 
بانکی و مردم است. تنها با مشارکت و همدلی می توان از سقف های لرزان به 

شهری پایدار و ایمن رسید.

قائم مقام کمیته امداد امام خمینی )ره( اســتان اصفهــان از توزیع بیش از 
2200قلم لوازم ضروری زندگی بین خانوارهای تحت حمایت این نهاد در هفته 

گرامیداشت بسیج خبر داد.
نبی ا... اله دادی در گفت وگو با خبرنگار »مهر« با بیان اینکه امســال تاکنون 

بیش از 6۹30 قلم لوازم ضروری زندگی به مددجویان اهدا شــده، اظهار کرد: 
در این مرحلــه از توزیع لوازم ضروری، بیش از 2200 قلم کالای اساســی بین 

خانوارهای تحت حمایت توزیع شد.
وی با اشاره به ارزش ریالی کالاهای اساســی مورد نیاز خانواده های نیازمند، 
ادامه داد: از ابتدای سال جاری تاکنون 4۹ میلیارد و 350 میلیون تومان برای 

تأمین لوازم ضروری زندگی مددجویان هزینه شده است.
قائم مقام کمیته امداد امام خمینی )ره( اســتان اصفهــان از تنوع 7 قلم کالا 
در این مرحله از توزیع خبر داد و افزود: با توجه به نیازســنجی انجام شــده از 
خانوارهای تحت حمایت، اقلام اساسی از جمله یخچال، تلویزیون، اجاق گاز، 

ماشین لباسشویی، فرش، آبگرمکن و بخاری به آنها اهدا شد.
وی با قدردانی از خیران در حمایــت از نیازمندان گفت: در حال حاضر بیش از 
23 هزار و 500 قلم کالای اساســی دیگر نیز برای خانواده های تحت پوشش 
 نیاز اســت که امیدواریم با تأمین آنها با مشــارکت بیــش از پیش خیران و 

نیک اندیشان بتوانیم دغدغه این خانواده ها را  کاهش دهیم.

مدیرعامــل راه آهن جمهوری اســلامی ایران گفــت:20 میلیــون و ۹3 هزار 
 و 835 مســافر از ابتدای امســال تــا 25 آبان ماه در شــبکه ریلی کشــور 
جا به جا شــده اند که با توجه به جا بــه جایی 21 میلیــون و 158 هزار و 1۹8 
 مسافر در مدت مشابه سال قبل، جا به جایی مسافر از طریق ریل 5 درصدی 

کاهش یافته است.
به گزارش »ایرنا«، جبارعلی ذاکری اظهار کرد: علت اصلی کاهش عملکرد شبکه 
حمل و نقل ریلی مسافر، کمبود لوکوموتیو است که خوشبختانه از مهر ماه به بعد 

روند تأمین لوکوموتیو روند مثبتی به خود گرفته است.
وی ادامه داد: با افزوده شــدن 10 دســتگاه لوکوموتیو جدید ساخت داخل و 
تعمیر اساسی 15 دستگاه لولکوموتیو در عمل 5 درصد به ظرفیت نیروی کشنده 
ناوگان مسافری ریلی کشور افزوده خواهد شد و مشکلات اصلی این حوزه که 

کمبود کشنده بود تا حدی برطرف می شود.
مدیرعامل راه آهن جمهوری اسلامی ایران همچنین به ایده اتصال ریلی ایران، 
افغانستان و چین اشاره کرد و افزود: طراحی کلی این محور ریلی توسط راه آهن 
افغانستان به تصویب رسیده است و نکته مهم این است که خط آهن این مسیر 

خط طبیعی و یا همان خط آهنی است که در ایران مورد استفاده قرار می گیرد.
ذاکری با بیان اینکه خط ریلی بین المللی یاد شده، گذرراه ریلی شمال- جنوب 
کشــور را افزایش خواهد داد اظهار کرد: مذاکرات بین سه کشور برای اجرایی 

شدن ساخت این محور ریلی 2 ماه بعد آغاز خواهد شد.

مدیرعامل راه آهن جمهوری اسلامی ایران مطرح کرد؛

کاهش 5 درصدی جا به جایی مسافر در کشور از طریق ریل

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه خبرداد؛

حل بحران آب صنایع استان اصفهان تا  ۲ ماه آینده

معاون وزیر راه و شهرسازی در هفتاد و یکمین نشست بازآفرینی پایدار بافت شهری در اصفهان هشدار داد

۲۴ میلیون ایرانی زیر سقف های خطرناک

توزیع ۲۲00 قلم لوازم ضروری زندگی بین مددجویان کمیته امداد
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